

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး

တိုက်ကြီးခရိုင်

မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန

တိုက်ကြီးမြို့နယ်

ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

ရက်စွဲ၊ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ မတ်လ (၃၁) ရက်

မာတိကာ

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
	မြေပုံ		
	အခန်း(၁) နိဒါန်း နှင့် ဒေသသမိုင်း		
၁။	နိဒါန်း	၁	
၂။	ဒေသသမိုင်းအကျဉ်း	၂	
	အခန်း(၂) ပထဝီဝင်အနေအထား		
၃။	တည်နေရာနှင့် အကျယ်အဝန်း	၃	
၄။	နယ်နိမိတ်	၃	
၅။	မြေမျက်နှာသွင်ပြင်	၄	
၆။	ရေဆင်း	၄	
၇။	ပင်လယ်ရေမျက်နှာပြင်အထက်အမြင့်	၅	
	အခန်း(၃) ရာသီဥတုနှင့်သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်		
၈။	ရာသီဥတု	၅	
၉။	သဘာဝပေါက်ပင်	၆	
၁၀။	တောရိုင်းတိရစ္ဆာန်များ	၆	
၁၁။	သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်လက်ရှိအခြေအနေ	၆	
၁၂။	သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများ	၇	
၁၃။	သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်မှု	၇	

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
	အခန်း(၄) လူဦးရေဆိုင်ရာအချက်အလက်များ		
၁၄။	နေထိုင်သည့်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစုများ	၈	
၁၅။	အိမ်ခြေ ၊ အိမ်ထောင်စုနှင့်လူဦးရေ (က)အိမ်ခြေ/အိမ်ထောင်စု (ခ)လူဦးရေ	၉	
၁၆။	လူဦးရေတိုးနှုန်းနှင့် ကျား/ မ အချိုး (က)လူဦးရေတိုးနှုန်းနှင့်ကျား/ မ အချိုး (ခ)မွေးဖွား၊ သေဆုံး၊ ပြောင်းဝင်၊ ပြောင်းထွက်လူဦးရေ	၁၀	
၁၇။	ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ	၁၀	
၁၈။	နိုင်ငံခြားသားများနေထိုင်မှု	၁၁	
	အခန်း(၅) အုပ်ချုပ်ရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ		
၁၉။	အုပ်ချုပ်ရေးနယ်မြေဖွဲ့စည်းမှု	၁၂	
၂၀။	ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ (က)မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ အဖွဲ့ဝင် စာရင်း (ခ) ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူဦးရေ (ဂ) နိုင်ငံရေးပါတီများ (ဃ)ရွေးချယ်ခံရသောလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ	၁၂	၁၄
	အခန်း(၆) စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ		
၂၁။	စီးပွားရေးဆိုင်ရာ ခြုံငုံသုံးသပ်ချက်	၁၄	၁၅
၂၂။	မြေအသုံးချမှု	၁၅	

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
၂၃။	ဆည်မြောင်းတာဝန်များနှင့်ဆည်ရေသောက်ဧရိယာ (က) ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုးဆည်များ (ခ) မြစ်ရေတင်စီမံကိန်းများ (ဂ) တာဝန်များ/ရေထိန်းတံခါးများ	၁၆	၂၀
၂၄။	စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်း (က) အဓိကသီးနှံ(၁၀)မျိုး စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု (ခ) နှစ်ရှည်သီးနှံစိုက်ပျိုးမှုအခြေအနေ (ဂ) အခြားဈေးကွက်ဝင်သီးနှံများစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု (ဃ) လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာ သုံးစွဲမှုအခြေအနေ (င) လယ်ယာသုံးထယ်ထွန်နှင့်ကျွဲနွားကောင်ရေ (စ) ဒေသတွင်းဆန်ဖူလုံမှုရာခိုင်နှုန်း (ဆ) ဒေသတွင်းဆီဖူလုံမှုရာခိုင်နှုန်း	၂၀	၂၅
၂၅။	မွေးမြူရေးလုပ်ငန်း (က) မွေးမြူရေးဇုန်များ (ခ) မြို့နယ်မွေးမြူရေး(ကောင်ရေ) (ဂ) မြို့နယ်အသားထုတ်လုပ်မှု(ပိဿာ) (ဃ) မြို့နယ်ကြက်/ဘဲ/ငှက်ဥထုတ်လုပ်မှု(လုံး) (င) နို့ထွက်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှု (စ) မြို့နယ်ငါးပုစွန်မွေးမြူမှုအခြေအနေ (ဆ) ရေချို၊ ရေငန်ငါးဖမ်းလုပ်ငန်းမှ အသားထုတ်လုပ်မှု	၂၅	၂၇
၂၆။	စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်း (က) စက်မှုဇုန်များ (ခ) မြို့နယ်ရှိစက်ရုံများ (ဂ) မြို့နယ်ရှိအလုပ်ရုံများ (ဃ) အိမ်တွင်းစက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းများ	၂၇	၂၈

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
၂၇။	သစ်တောလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေ (က) သစ်တောများ (ခ) စီးပွားဖြစ်သစ်တောစိုက်ခင်း (ဂ) သစ်ထုတ်လုပ်မှု (ဃ) သစ်တောထွက်ပစ္စည်းများ	၂၉	၃၆
၂၈။	တွင်းထွက်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှုလုပ်ငန်း (က) ဓာတ်သတ္တုတူးဖော်ထုတ်လုပ်မှု (ခ) ကျောက်မျက်တူးဖော်ထုတ်လုပ်မှု	၃၆	၃၇
၂၉။	စွမ်းအင်နှင့်လျှပ်စစ်ကဏ္ဍ (က) ဓာတ်ဆီ/ဒီဇယ် အရောင်းဆိုင်များ (ခ) သဘာဝဓါတ်ငွေ့အရောင်းဆိုင်များ	၃၇	၃၈
၃၀။	ပို့ဆောင်ရေးနှင့်လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း (က) လေကြောင်းလမ်း (ခ) ရေကြောင်းလမ်း (ဂ) ရထားလမ်းနှင့်ဘူတာရုံများ (ဃ) ကားဂိတ်များ	၃၈	၃၉
၃၁။	လမ်းဦးစီးဌာနနှင့် တံတားဦးစီးဌာနများမှ ဆောင်ရွက်သည့် လုပ်ငန်းများ (က) ကားလမ်းများ (ခ) မြို့နယ်ချင်းဆက်လမ်းများ (ဂ) တံတားများ (ဃ) လမ်း၊ တံတားသုံးစက်ကိရိယာများ (င) လမ်း၊ တံတားအသုံးပြုခကောက်ခံသည့်လုပ်ငန်း	၃၉	၄၂

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
၃၂။	ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်း (က) ဟိုတယ် (ခ) မိုတယ်၊ အင်း၊ တည်းခိုခန်း (ဂ) ကမ်းခြေ/ အပန်းဖြေနေရာ	၄၂	၄၃
၃၃။	သမဝါယမအသင်းများ	၄၃	
၃၄။	စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အခြေခံအဆောက်အအုံများ (က) ကုမ္ပဏီ၊ ကုန်စည်ဒိုင်၊ ပွဲရုံ၊ ဈေးနှင့်ကုန်တိုက်များ (ခ) ဘဏ်များ (ဂ) စတိုးဆိုင်နှင့်အရောင်းဆိုင်များ	၄၃	၄၆
၃၅။	စည်ပင်သာယာရေးလုပ်ငန်းများ (က)ဈေးလုပ်ငန်း (ခ)သောက်သုံးရေရရှိရေးလုပ်ငန်း (ဂ)သန့်ရှင်းရေးလုပ်ငန်း (ဃ)လမ်း၊တံတားလုပ်ငန်း	၄၆	၄၈
၃၆။	ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းနှင့် မီဒီယာလုပ်ငန်းများ (က) ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းနှင့် တေးသံသွင်း၊ ဗွီဒီယို (ခ) မီဒီယာလုပ်ငန်းများ	၄၈	
၃၇။	ပြည်တွင်း အသားတင်ထုတ်လုပ်မှုနှင့်ဝန်ဆောင်မှု တန်ဖိုး	၄၉	
၃၈။	လူတစ်ဦးချင်းဝင်ငွေ	၄၉	
၃၉။	အသက်မွေးဝမ်းကြောင်းလုပ်ငန်းအလိုက် အလုပ်လုပ်သူ ဦးရေ	၅၀	
၄၀။	အလုပ်လုပ်နိုင်သူဦးရေနှင့် အလုပ်လက်မဲ့ဦးရေ	၅၀	

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
	အခန်း(၇) လူမှုရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ		
၄၁။	ပညာရေးကဏ္ဍ (က) အဆင့်မြင့်ပညာ (ခ) အခြေခံပညာ (ဂ) မူလတန်းကြိုကျောင်း (ဃ) ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်း (င) ကျောင်းနေအရွယ်ကလေးများ ကျောင်းအပ်နှံမှု (စ) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်မှု (ဆ) စာတတ်မြောက်မှု ရာခိုင်နှုန်း (ဇ) သင်ကြားမှု သင်ယူမှုအထောက်အကူပြုစာသင်ခန်းများဖွင့်လှစ်နိုင်မှု (ဈ) စာကြည့်တိုက်များဖွင့်လှစ်နိုင်မှု	၅၁	၅၆
၄၂။	ကျန်းမာရေးကဏ္ဍ (က) ဆေးရုံများ (ခ) ဆေးပေးခန်းများ (ဂ) ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန/ဌာနခွဲ (ဃ) ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု (င) ဒေသတွင်း အများဆုံးဖြစ်တတ်သောရောဂါများ (စ) HIV/ AIDS-ရောဂါ ဖြစ်ပွား/ သေဆုံးဦးရေ (ဆ) ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အညွှန်းကိန်းများ	၅၆	၆၂
၄၃။	လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ (က) INGO (ခ) NGO (ဦးရေ) (ဂ) အသင်းအဖွဲ့များ	၆၂	၆၄
၄၄။	အားကစားနှင့်ပျော်ဖြေရေးလုပ်ငန်းများ	၆၅	

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
	အခန်း(၈) ဘာသာရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ		
၄၅။	ဗုဒ္ဓဘာသာဆိုင်ရာအဆောက်အဦများနှင့်သာသနာဝင်ပုဂ္ဂိုလ်များ (က) သာသနိကအဆောက်အဦများ (ခ) ရဟန်းသံဃာနှင့်သီလရှင်များ (ဂ) ထင်ရှားသည့်ဘုရား၊ စေတီ၊ ပုထိုးများ (ဃ) ထင်ရှားသည့်ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းများ	၆၅	၆၆
၄၆။	အခြားဘာသာရေးအဆောက်အဦများ	၆၇	
၄၇။	သမိုင်းဝင်ထင်ရှားသောအဆောက်အဦနှင့်နေရာများ	၆၇	
	အခန်း(၉) ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ		
၄၈။	ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်နိုင်မှုအခြေအနေ (က) ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနနှင့်ကျေးလက်လမ်းဦးစီးဌာနများမှ ဆောင်ရွက်သည့်လုပ်ငန်းများ (ခ) အစိုးရနှင့်ပြည်သူ့ဆောင်ရွက်သည့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး လုပ်ငန်းများ	၆၈	၇၇
၄၉။	မြို့ပြစီမံကိန်း(TownPlan)နှစ်(၃၀)အတွက်မြေအသုံးချမှုဆိုင်ရာလျာထားမှု	၇၇	
	အခန်း(၁၀) အထွေထွေ		
၅၀။	အခြားတင်ပြလိုသောအချက်များ	၇၈	
၅၁။	နိဂုံး	၇၈	

တိုက်ကြီးမြို့နယ်ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

အခန်း(၁)

နိဒါန်းနှင့်ဒေသသမိုင်း

နိဒါန်း

၁။ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနသည် ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန အောက်ရှိ ဌာနဖြစ်ပြီး တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး၊ ရပ်ရွာအေးချမ်း သာယာရေး၊ နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ မူဝါဒများအကောင်အထည်ဖော်ရေး၊ ကောင်းမွန်သော အုပ်ချုပ်မှုစနစ် ဖော်ဆောင်ရေးနှင့် ပြည်သူ့ဗဟိုပြုဒေသ ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်း များဆောင်ရွက်ရေးဟူသော ရည်မှန်းချက်တာဝန်များကို အောင်မြင်အောင် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာနတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ကြသည့် အဆင့်ဆင့်သော အရာထမ်း၊ အမှုထမ်းများ သည် ရုံးချုပ်အဆင့်မှ အောက်ခြေရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စု အဆင့်အထိ နိုင်ငံတော်အုပ်ချုပ်ရေးယန္တရား ချောမွေ့စွာလည်ပတ်ရေးတွင် ပါဝင် ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ဝန်ကြီးဌာန၏ရည်မှန်းချက်တာဝန်များ၊ အခြားဝန်ကြီး ဌာနမှ ပေးအပ်သော တာဝန်များနှင့် ဒေသဆိုင်ရာအစိုးရ အဖွဲ့မှပေးအပ် သော လုပ်ငန်းတာဝန်များကိုကျေပွန်စွာ ထမ်းဆောင်နေ ကြရသည်ဖြစ် ရာ ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက်များ ပြုစုထားရှိခြင်းသည် များစွာအရေး ပါလာပါသည်။ ဒေသဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ ပြုစုခြင်းဖြင့် မိမိတို့၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရာတွင် အထောက်အကူပြုသကဲ့သို့ အကြီးအကဲများ နယ်မြေသို့ကွင်းဆင်းရာတွင် နယ်မြေ၏ အချက်အလက်များကို လွယ်ကူ စွာ သိရှိနိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ဤစာအုပ်သည်တိုက်ကြီးမြို့နယ်၏ ဒေသ ဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ (၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ ဧပြီလမှ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ မတ်လကုန် ထိအခြေအနေ)ကို သက်ဆိုင်ရာဌာန အသီးသီးမှပေးပို့သော ကိန်းဂဏန်း များနှင့်အညီ ပြုစုတင်ပြထားခြင်း ဖြစ်ပါသည်။

ဒေသသမိုင်းအကျဉ်း

၂။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်သည် မူလပထမလှိုင်စီရင်စုအတွင်းမှ ကျေးရွာငယ် တစ်ရွာဖြစ်ပါသည်။ လှိုင်မြို့သည် မြန်မာ့သမိုင်းတွင် အင်းဝ၊ ဟံသာဝတီ အနှစ်(၄၀)စစ်ပွဲအတွင်း မွန်ခံတပ်မြို့အား အင်္ဂလိပ်တို့က အောက်မြန်မာ နိုင်ငံကို သိမ်းပိုက်ပြီးကာလတွင် အုပ်ချုပ်ရေးရုံးစိုက်ရာ စီရင်စုအဖြစ် ဆက် လက်ထားရှိခဲ့ပါသည်။ ၁၈၇၇ ခုနှစ်တွင် အင်္ဂလိပ် အစိုးရမှ ရန်ကုန်-ပြည် မီးရထားလမ်းဖောက်လုပ်ရာတွင်တိုက်ကြီးကုန်းရွာ၌ ဘူတာထား ရှိခဲ့ပါ သည်။ နောက်ပိုင်းတွင်ဘူတာအားမြောက်ဘက် (၂)မိုင်ခန့်အကွာရှိ ရှမ်းစု ရွာကလေး သို့ပြောင်းရွှေ့ခဲ့ပြီး ဘူတာအမည် ကို တိုက်ကြီးအမည်ဖြင့် ထားရှိခဲ့၍ ဘူတာတွင်ဂိတ်ကင်းတစ်ခု စတင် ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပါသည်။ ၁၈၉၆ ခုနှစ် သို့ရောက်သောအခါ လူစည်ကားပြီး လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး အချက် အခြာကျသည့် တိုက်ကြီးဘူတာရွာသို့ လှိုင်မြို့ပိုင်ရုံးအားအပြီးအပိုင် ပြောင်းရွှေ့လာသည့် နောက်ပိုင်းတွင် တိုက်ကြီးမြို့အဖြစ် ပြောင်းလဲ လာခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ တိုက်ကြီးမြို့နယ် သည် ပြည်ထဲရေးနှင့်သာသနာရေး ဝန်ကြီးဌာန ၃၀.၈.၁၉၇၂ ရက်စွဲပါ စာအမှတ်၊ ၁၀၃/၂၆/စိတ်(၁)ဖြင့် ထုတ်ပြန်သည့် အမိန့်ကြော်ငြာစာ အရ ဖွဲ့စည်းခဲ့ပါသည်။

အခန်း(၂)

ပထဝီဝင် အနေအထား

တည်နေရာ နှင့်အကျယ်အဝန်း

၃။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်သည် မြောက်လတ္တီတွဒ် ၁၇ ဒီဂရီ ၁၀ မိနစ် နှင့် ၁၇ ဒီဂရီ ၄၈ မိနစ် အကြား အရှေ့လောင်ဂျီတွဒ် ၉၅ ဒီဂရီ ၄၀ မိနစ် နှင့် ၉၆ ဒီဂရီ ၈ မိနစ် အကြားတွင် တည်ရှိပါသည်။ အရှေ့မှအနောက်သို့ (၂၉) မိုင်နှင့် တောင်မှမြောက်သို့ (၃၅) မိုင် ရှည်လျားပါသည်။ တိုက်ကြီး မြို့နယ် ၏ ဧရိယာစတုရန်းမိုင်မှာအောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်	မြို့နယ်ဧရိယာ စတုရန်းမိုင်	ကျေးရွာအုပ်စုများ ဧရိယာစတုရန်း မိုင်ပေါင်း	မြို့နယ်ဧရိယာ စတုရန်းမိုင်ပေါင်း
၁	တိုက်ကြီး	၁၀.၆၈	၃၄၀.၄၈၇	၃၅၁.၁၆၇
၂	ဇုတ္တံ	၄.၃၃	၂၈၈.၃၃	၂၉၂.၆၆၀
၃	အပျောက်	၂.၆၃	၆၁.၀၆၈	၆၃.၆၉၈
မြို့နယ်ချုပ်		၁၇.၆၄	၆၈၉.၈၈၅	၇၀၇.၅၂၅

နယ်နိမိတ်

၄။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၏ အရှေ့ဘက်တွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှည်းကူးမြို့နယ်၊ တောင်ဘက်တွင် မှော်ဘီမြို့နယ်နှင့် ထိစပ်လျက် ရှိပါသည်။ အနောက်ဘက်တွင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ညောင်တုန်း မြို့နယ်၊ ဓနုဖြူမြို့နယ်၊ ဇေယျာတိုင်းဒေသကြီးနှင့်ထိစပ်လျက်ရှိပြီး မြောက်ဘက် တွင် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ သာယာဝတီမြို့နယ်တို့နှင့် နယ်နိမိတ်ထိစပ် လျက်ရှိပါသည်။

မြေမျက်နှာသွင်ပြင်

၅။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၏ မြေမျက်နှာသွင်ပြင်မှာ တောင်တန်းများသည် မြောက်မှတောင်သို့ ဆင်ခြေလျှောနိမ့်ဆင်းသွား၍ လှိုင်မြစ်နှင့်တောင်ခြေ ဒေသတွင် အရှေ့မှအနောက်သို့ ဆင်ခြေလျှောနိမ့်ဆင်းသွားသည်ကိုတွေ့ရှိ ရပါသည်။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၏ မြေမျက်နှာသွင်ပြင်ကိုအောက်ပါအတိုင်း ခွဲခြားဖော်ပြအပ်ပါသည် -

- (က) လှိုင်မြစ်အနောက်ဘက်ကမ်းနှင့် ဧရာဝတီမြစ်အရှေ့ဘက် အကြားရှိ အနောက်ပိုင်း၊
- (ခ) လှိုင်မြစ်အရှေ့ဘက်နှင့် ပဲခူးရိုးမတောင်တန်း အကြားရှိ အလယ်ပိုင်း၊
- (ဂ) ပဲခူးရိုးမတောင်တန်းတောင်စွယ်များ ပါဝင်သော အရှေ့ဘက်ပိုင်း၊

ရေဆင်း

၆။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်သည် မြစ်ချောင်းများပေါများသည့် ဒေသတစ်ခု ဖြစ်ပြီး မြစ်ချောင်းများသည် မြောက်မှတောင်သို့ စီးဆင်းလျှက်ရှိပါသည်။ ထင်ရှားသောမြစ်များမှာ ဧရာဝတီမြစ်၊ လှိုင်မြစ်၊ ဘောလည်မြစ်တို့ဖြစ်ကြပြီး ဧရာဝတီမြစ်သည် အဖျောက်မြို့နှင့် ရေပေါ်သောင်ကျေးရွာအုပ်စု အနီးမှဖြတ်၍ မြောက်မှတောင်သို့စီးဆင်းပါသည်။ လှိုင်မြစ်နှင့်ဘောလည်မြစ်တို့မှာ လှိုင်၊ တော်လတီ၊ သရက်ချောင်း၊ မင်းလှဝ၊ ဆင်ခြံကျေးရွာအုပ်စုများ အနီးမှဖြတ်၍ မြောက်မှတောင်သို့ စီးဆင်းပါသည်။ ဒေသအတွင်းရှိ ရေအရင်းအမြစ်အများစု မှာ ရေချိုများဖြစ်၍ စိုက်ပျိုးရေး၊ သောက်သုံးရေများဖြင့် အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ နွေရာသီတွင် လှိုင်မြစ်နှင့် ဘောလည်မြစ်တို့မှာပျမ်းမျှ ရေအနက်(၁၅)ပေခန့် ဧရာဝတီမြစ်မှာ ပျမ်းမျှ ရေအနက်ပေ(၃၀)ခန့်ရှိ၍ သင်္ဘော၊ စက်လှေများ သွားလာနိုင်သည့် အခြေအနေရှိပါသည်။

ပင်လယ်ရေမျက်နှာပြင်အထက်အမြင့်

၇။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်သည် ပင်လယ်ရေမျက်နှာပြင် အထက် ပျမ်းမျှ အမြင့် (၁၀၀)ပေ အထက်တွင် တည်ရှိပါသည်။ အမြင့်ဆုံးတောင်မှာ မှန်ပြတောင် ဖြစ်၍ ပင်လယ်ရေမျက်နှာပြင် အထက် (၁၅၀၀) ပေ ဖြစ်၍ မြို့နယ်၏အနိမ့်ဆုံးအရပ်ဒေသမှာ (၄၀)ပေဖြစ်ပါသည်။ တိုက်ကြီးမြို့နယ် အတွင်း ပဲခူးရိုးမတောင်၏အမြင့်မှာ ပင်လယ်ရေမျက်နှာပြင်အထက် (၂၅၅)ပေခန့်ဖြစ်ပါသည်။

အခန်း(၃)

ရာသီဥတုနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်

ရာသီဥတု

၈။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်သည် ပူအိုက်စွတ်စိုသောရာသီဥတုရှိပြီးအမြင့်ဆုံး အပူချိန်(၃၄ °C)နှင့် အနိမ့်ဆုံးအပူချိန်မှာ (၂၄ °C)ဖြစ်ပါသည်။ နှစ်အလိုက် ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သော မိုးရေချိန်နှင့်အပူချိန်မှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ကြောင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည် -

စဉ်	ခုနှစ်	မိုးရေချိန်		အပူချိန်	
		မိုးရွာရက်	စုစုပေါင်း မိုးရေချိန် (လက်မ)	နေရာသီ C	ဆောင်းရာသီ C
				အမြင့်ဆုံး	အနိမ့်ဆုံး
၁	၂၀၁၉	၁၃၂	၁၃၀.၆	၃၄	၂၄
၂	၂၀၂၀	၁၀၀	၇၁.၇	၃၄	၂၄
၃	၂၀၂၁	၁၀၁	၇၁.၇	၃၄	၂၄
၄	၂၀၂၂	၁၃၁	၈၉.၄၄	၃၄	၂၃
၅	၂၀၂၃	၁၃၀	၈၇.၄၂	၃၄	၂၃

သဘာဝပေါက်ပင်များ

၉။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်အတွင်း ကျွန်း၊ ပျဉ်းကတိုး၊ ပျဉ်းမ၊ အင်၊ ကညင်၊ ကုက္ကိုလ်၊ ပိတောက်စသောအပင်များနှင့် ရှားပါးဆေးဘက်ပင်အပင်များ၊ သရက်၊ ငှက်ပျော၊ မာလကာ၊ ဝါးနက်၊ သနကူ၊ တင်းဝါး၊ ကြသောင်းဝါး၊ ထီးရိုးဝါး၊ ကြခက်ဝါး၊ ဝါးဘိုးဝါး၊ ဝါးဖြူ၊ လိန်၊ ဖက်ဝန်း၊ နဘဲ၊ စစ် စသည် များ ပေါက်ရောက်ပါသည်။

တောရိုင်းတိရစ္ဆာန်များ

၁၀။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်တွင် ဆင်၊ ကျား၊ တောဝက်၊ ဝက်ဝံ၊ ဆက်၊ သမင်၊ တောဆိတ်၊ ဂျီ၊ တောခွေး၊ တောကြောင်၊ သင်းခွေချပ်၊ ဒရယ်၊ စပါးကြီးမြွေ၊ မျောက်အမျိုးမျိုးစသည့်တိရစ္ဆာန်များနေထိုင်ကျက်စားလျက် ရှိနေကြောင်း တွေ့ရှိရပါသည်။ တစ်ခါတစ်ရံ တောဆင်ရိုင်းများအုပ်လိုက်တွေ့ရှိရပါသည်။

သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်လက်ရှိအခြေနေ

၁၁။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်အတွင်း အရှေ့ဘက်တွင် ပဲခူးရိုးမတောင်စွယ် တောင်တန်းများ၌ သစ်တောကြိုးဝိုင်းများ၊ ကျွန်းစိုက်ခင်းများ၊ နှစ်ရှည်ပင် စိုက်ခင်းများ၊ အနောက်ဘက်တွင်လှိုင်မြစ်၊ ဘောလည်မြစ်၊ ဧရာဝတီမြစ် တို့ ဖြတ်သန်းစီးဆင်းလျက်ရှိပါသည်။ အဆိုပါသဘာဝပတ်ဝန်းကျင်များ ထိခိုက်ပျက်စီးမှု မရှိစေရေးအတွက် ဝိုင်းဝန်းကာကွယ်ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်လျက်ရှိပါသည်။ လက်ရှိ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် အခြေအနေမှာ သစ်တောဖုံးလွှမ်းမှု ၃၆.၆% ရှိပါသည်။ ၎င်းမှာ ကြိုးဝိုင်းသစ်တောဖုံးလွှမ်းမှုဖြစ်ပြီး ကြိုးပြင်ကာကွယ် တောဖုံးလွှမ်းမှုမရှိပါ။

သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများ

၁၂။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်အတွင်း သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးအတွက် မြို့နယ်သစ်တောဦးစီးဌာနမှသစ်တောစိုက်ခင်းများ၊ကျေးရွာထင်းစိုက်ခင်းများနှင့် ပျိုးဥယျာဉ်များကိုထူထောင်စိုက်ပျိုးထားရှိပြီး မိုးရာသီကာလတွင် သစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲများပြုလုပ်၍ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်စိမ်းလန်းစိုပြေရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများအတွက် ကြိုးဝိုင်းတော (၁၆၀၀၆၄) ဧကအား ထိန်းသိမ်းလျက်ရှိပါသည်။ ပုဂ္ဂလိကသစ်တောစိုက်ခင်း တည်ထောင်နိုင်မှုမှာ ပုဂ္ဂလိက(ကျွန်း)စိုက်ခင်း (၄၁၉၂)ဧက၊ ပုဂ္ဂလိက(သစ်မာ)စိုက်ခင်း (၂၆၂၈.၆)ဧက ဖြစ်ပါသည်။

သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်မှု

၁၃။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်အတွင်း မိုးရာသီတွင်ရေကြီးနစ်မြုပ်မှုမရှိစေရေးနှင့်နွေရာသီတွင်မီးလောင်ဆုံးရှုံးမှုများမရှိစေရေးအတွက် မြို့နယ်ရေဘေးကာကွယ်ရေး၊မီးဘေးအန္တရာယ်ကြိုတင်ကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းစီမံချက်များ စနစ်တကျရေးဆွဲဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

စဉ်	အမျိုးအစား	ဖြစ်ပွားကြိမ်	သေ/ပျောက်ဦးရေ	အဆောက်အဦပျက်စီးမှု	ဆုံးရှုံးမှုတန်ဖိုး (ကျပ်သန်း)
၁။	မုန်တိုင်းဘေး	၂	-	၁၈၀(လုံး)	၁၉.၀၃
၂။	ဆူနာမီဘေး	-	-	-	-
၃။	ငလျင်ဘေး	-	-	-	-
၄။	ရေဘေး	၁၆	-	၅၃(လုံး)	၈.၃၅
၅။	မီးဘေး	၂	-	၂(လုံး)	၂.၉၇
စုစုပေါင်း		၂၀	-	၄၆(လုံး)	၃၀.၃၅

အခန်း(၄)

လူဦးရေဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

နေထိုင်သည့်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစုများ

၁၄။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်တွင် နေထိုင်ကြသော တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစုများမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	လူမျိုး	နေထိုင်သည့် လူဦးရေ	မြို့နယ်လူဦးရေ	မြို့နယ်လူဦးရေ၏ ရာခိုင်နှုန်း
၁	ကချင်	၉၁	၂၈၈၂၁၄	၀.၀၃ %
၂	ကယား	-	၂၈၈၂၁၄	၀.၀၀ %
၃	ကရင်	၂၆၄၇၆	၂၈၈၂၁၄	၉.၁၉ %
၄	ချင်း	၇၄၀	၂၈၈၂၁၄	၀.၂၆ %
၅	မွန်	၄၅	၂၈၈၂၁၄	၀.၀၂ %
၆	ဗမာ	၂၄၅၆၈၇	၂၈၈၂၁၄	၈၅.၂၄ %
၇	ရခိုင်	၂၈၄	၂၈၈၂၁၄	၀.၁၀ %
၈	ရှမ်း	၃၇၄၁	၂၈၈၂၁၄	၁.၃၀ %
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၇၇၀၆၄	၂၈၈၂၁၄	၉၆. ၁၃ %

အိမ်ခြေ၊ အိမ်ထောင်စု၊ လူဦးရေ

၁၅။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၏ ၂၀၂၃ခုနှစ် ၊ မတ်လကုန်အထိ လူဦးရေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) အိမ်ခြေ/အိမ်ထောင်စု

စဉ်	အကြောင်းအရာ	အိမ်ခြေ	အိမ်ထောင်စု	ရပ်ကွက်	ကျေးရွာအုပ်စု	ကျေးရွာ
၁	မြို့နေ	၁၈၈၇၁	၂၁၅၁၉	၂၀	-	-
၂	ကျေးလက်နေ	၄၈၉၃၃	၅၀၄၉၁	-	၇၅	၄၇၆
	မြို့နယ်ချုပ်	၆၇၈၀၄	၇၂၀၁၀	၂၀	၇၅	၄၇၆

(ခ) လူဦးရေ

စဉ်	အကြောင်းအရာ	အသက်(၁၈) နှစ်အထက်			အသက်(၁၈) နှစ်အောက်			စုစုပေါင်း		
		ကျား	မ	ပေါင်း	ကျား	မ	ပေါင်း	ကျား	မ	ပေါင်း
၁	မြို့နေ	၂၈၅၁၇	၃၆၉၇၀	၆၅၄၈၇	၁၁၆၈၇	၉၅၂၃	၂၁၂၁၀	၄၀၂၀၄	၄၆၄၉၃	၈၆၆၉၇
၂	ကျေးလက်နေ	၇၁၉၆၉	၇၄၃၇၉	၁၄၆၃၄၈	၂၆၉၂၀	၂၈၂၄၉	၅၅၁၆၉	၉၈၈၈၉	၁၀၂၆၂၈	၂၀၁၅၁၇
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၀၀၄၈၆	၁၁၁၃၄၉	၂၁၁၈၃၅	၃၈၆၀၇	၃၇၇၇၂	၇၆၃၇၉	၁၃၉၀၉၃	၁၄၉၁၂၁	၂၈၈၂၁၄

လူဦးရေတိုးနှုန်းနှင့်ကျားမအချိုး

၁၆။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၏ ၂၀၂၃ခုနှစ် လူဦးရေတိုးနှုန်းကျား၊ မ အချိုးမှာ အောက်ပါ အတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) လူဦးရေတိုးနှုန်းနှင့်ကျား၊ မအချိုး

စဉ်	မြို့နယ် /မြို့	ယခင်နှစ် လူဦးရေ	ယခုနှစ် လူဦးရေ	တိုးလာ ဦးရေ	တိုး နှုန်း	ကျား/မအချိုး		
						ကျား	မ	အချိုး
၁	တိုက်ကြီး	၂၈၈၂၃	၂၈၈၂၁၄	-	-	၁၃၉၀၉၃	၁၄၉၁၂၁	၁:၁.၀၇
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၈၈၂၃	၂၈၈၂၁၄	-	-	၁၃၉၀၉၃	၁၄၉၁၂၁	၁:၁.၀၇

(ခ) မွေးဖွား၊ သေဆုံး၊ ပြောင်းဝင်၊ ပြောင်းထွက်လူဦးရေ

စဉ်	မြို့နယ် /မြို့	မူလလူ ဦးရေ	မွေးဖွား ဦးရေ	သေဆုံး ဦးရေ	ပြောင်းဝင် ဦးရေ	ပြောင်းထွက် ဦးရေ	လက်ရှိ လူဦးရေ
၁	တိုက်ကြီး	၂၈၈၂၃	၈၈၀	၇၉၈	၈၈၀၄	၈၉၀၄	၂၈၈၂၁၄
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၈၈၂၃	၈၈၀	၇၉၈	၈၈၀၄	၈၉၀၄	၂၈၈၂၁၄

ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာအလိုက် လူဦးရေ

၁၇။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်တွင် နေထိုင်ကြသူများ၏ ကိုးကွယ်သည့် ဘာသာအလိုက် လူဦးရေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်	ဗုဒ္ဓ ဘာသာ	ခရစ်ယာန်	ဟိန္ဒူ ဘာသာ	အစ္စလာမ် ဘာသာ	နတ်	အခြား	ပေါင်း
၁	တိုက်ကြီး	၂၆၁၆၁၄	၁၆၂၉၁	၂၀၆၂	၇၈၂၇	-	၄၂၀	၂၈၈၂၁၄
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၆၁၆၁၄	၁၆၂၉၁	၂၀၆၂	၇၈၂၇	-	၄၂၀	၂၈၈၂၁၄

နိုင်ငံခြားသားများနေထိုင်မှု

၁၈။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်အတွင်း နိုင်ငံခြားသားများ နေထိုင်သူ ဦးရေ မှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	နိုင်ငံခြားသား လူမျိုး	နေထိုင် ဦးရေ	မြို့နယ် လူဦးရေ	မြို့နယ်လူဦးရေ ၏ ရာခိုင်နှုန်း
(က)	တိုက်ကြီး	တရုတ်	၁၂၂၀	၂၈၅၁၄	၀.၄၂၃ %
(ခ)	တိုက်ကြီး	အိန္ဒိယ	၄၂၂၁	၂၈၅၁၄	၁.၄၆၄ %
(ဂ)	တိုက်ကြီး	ပါကစ္စတန်	၄၄၄၅	၂၈၅၁၄	၁.၅၄၁ %
(ဃ)	တိုက်ကြီး	ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်	၅၈၅	၂၈၅၁၄	၀.၂၀၃ %
(င)	တိုက်ကြီး	အခြား	၆၇၉	၂၈၅၁၄	၀.၂၃၅ %
မြို့နယ်ချုပ်			၁၁၁၅၀	၂၈၅၁၄	၃.၈၆၇ %

အခန်း(၅)

အုပ်ချုပ်ရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

အုပ်ချုပ်ရေးနယ်မြေဖွဲ့စည်းမှု

၁၉။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၏ အုပ်ချုပ်ရေးနယ်မြေ ဖွဲ့စည်းမှုမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်	မြို့	ရပ်ကွက်	ကျေးရွာအုပ်စု	ကျေးရွာ
၁	တိုက်ကြီး	၃	၂၀	၇၅	၄၇၆
မြို့နယ်ချုပ်		၃	၂၀	၇၅	၄၇၆

ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ

၂၀။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၏ ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များအား အောက်ပါ အတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်-

(က)မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲအဖွဲ့ဝင်စာရင်း

စဉ်	အမည်	အလုပ်အကိုင်	တာဝန်
၁	လစ်လပ်		ဥက္ကဋ္ဌ
၂	လစ်လပ်		အဖွဲ့ဝင်
၃	လစ်လပ်		အဖွဲ့ဝင်
၄	လစ်လပ်		အဖွဲ့ဝင်
၅	လစ်လပ်		အဖွဲ့ဝင်
၆	လစ်လပ်		အဖွဲ့ဝင်
၇	ဦးအောင်မင်းထွေး	လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အား ဝန်ကြီးဌာန	အဖွဲ့ဝင်
၈	Dr နေမင်းမျိုးထွန်း	မြို့နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန	အဖွဲ့ဝင်

စဉ်	အမည်	အလုပ်အကိုင်	တာဝန်
၉	ဒေါ်ကေခိုင်မြင့်	မြို့နယ်ဥပဒေရုံး	အဖွဲ့ဝင်
၁၀	ဦးဌေးဌေး	မြို့နယ်ပညာရေးမှူးရုံး	အဖွဲ့ဝင်
၁၁	ဒေါ်မျိုးမျိုးခိုင်	မြို့နယ်စာရင်းစစ်ရုံး	အဖွဲ့ဝင်
၁၂	ဦးစိုးနိုင်	မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန	အဖွဲ့ဝင်
၁၃	ဒေါ်စန်းကလျာခိုင်	မြို့နယ်ပြန်/ဆက်	အဖွဲ့ဝင်
၁၄	ဦးမျိုးထိုက်ဝင်း	မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့	အဖွဲ့ဝင်
၁၅	ဦးထိန်လင်းအောင်	မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန	အဖွဲ့ဝင်
၁၆	ဒေါ်ဆုမွန်အောင်	မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ	အတွင်းရေးမှူး

(ခ) ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူဦးရေ

တိုက်ကြီးမြို့နယ်၏ ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိ သူဦးရေ မှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်	မြို့နယ်လူဦးရေ	ကျား	မ	ပေါင်း
၁	တိုက်ကြီး	၂၈၈၂၁၄	၁၀၀၄၈၆	၁၁၁၃၄၉	၂၁၁၈၃၅
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၈၈၂၁၄	၁၀၀၄၈၆	၁၁၁၃၄၉	၂၁၁၈၃၅

(ဂ) နိုင်ငံရေးပါတီများ

စဉ်	ပါတီ	ဥက္ကဋ္ဌ	အတွင်းရေးမှူး	အမှုဆောင်ဦးရေ	ပါတီဝင်ဦးရေ
၁	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	ဦးခင်မောင်မြင့်	ဦးကျော်မင်း	၃၀	၅၆၀၆၅
၂	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	ဦးတင်ယု	ဒေါ်ညွန့်ညွန့်လှိုင်	၃၀	၁၈၀၀၀

စဉ်	ပါတီ	ဥက္ကဋ္ဌ	အတွင်း ရေးမှူး	အမှု ဆောင် ဦးရေ	ပါတီ ဝင် ဦးရေ
၃	မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူ လယ်သမားဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးပါတီ	ဦးနေဇော်လင်း	ဒေါ်နေခြည်အောင်	၃၈	၃၈
၄	ပြည်ထောင်စုလယ်သမား အလုပ်သမားအင်အားစု ပါတီ	ဦးညိုဝင်းအောင်	ဦးရွှေဝင်း	၁၉	၁၉
၅	ပြည်သူ့ရှေ့ဆောင်ပါတီ	ဦးလောထန်း	ဒေါ်ခင်ဌေး	၁၅	၃၀၀

(ဃ) ရွေးချယ်ခံရသော လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ

စဉ်	လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် အမည်	ပါတီ/ တစ်သီးပုဂ္ဂလ အမည်	လွှတ်တော် အမည်
		တင်ပြရန်မရှိပါ	

အခန်း(၆)

စီးပွားရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်

စီးပွားရေးဆိုင်ရာခြုံငုံသုံးသပ်ချက်

၂၁။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်သည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းတွင် တည်ရှိပြီး စီးပွားရေးအရ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုရှိသော မြို့နယ်တစ်ခု ဖြစ်ပါသည်။ မြို့နယ်အတွင်းရှိဒေသခံပြည်သူလူထုသည် စိုက်ပျိုးရေး လုပ်ငန်းကို အဓိကလုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ကြပါသည်။ တိုက်ကြီး မြို့နယ်သည် ကုန်းလမ်း၊ ရေကြောင်းလမ်းများဆုံရာ လမ်းမပေါ်တွင် တည်ရှိ၍ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး ကောင်းမွန်သောမြို့နယ် ဖြစ်ပါ

သည်။ မြို့နယ်၏ အဓိကထွက်ကုန်များမှာ ဆန်စပါးဖြစ်ပြီး ရန်ကုန် မြို့သို့ အများဆုံး တင်ပို့ရောင်းချပါသည်။

မြေအသုံးချမှု

၂၂။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၏ မြေအမျိုးအစားအလိုက် အသုံးချထား သည့် ဧကအား အောက်ပါအတိုင်းဖော်ပြအပ်ပါသည်-

စဉ်	မြေအမျိုးအစား	ဧရိယာ(ဧက)
၁	အသားတင်စိုက်ပျိုးမြေဧရိယာပေါင်း	၁၆၅၆၁၈
	(က) လယ်မြေ	၁၄၈၁၈၂
	(ခ) ယာမြေ	-
	(ဂ) ကိုင်း/ကျွန်းမြေ	၈၂၃၈
	(ဃ) ဥယျာဉ်မြေ	၉၁၉၈
	(င) ခနိမြေ	-
	(စ) တောင်ယာမြေ	-
၂	လှုပ်ထားမြေ	၁၃၉၀၉
၃	စားကျက်မြေ	၉၄၁၁
၄	စက်မှုလုပ်ငန်းသုံးမြေ	၁၇၃
၅	မြို့မြေ	၁၆၄၈
၆	ရွာမြေ	၁၀၀၇၁
၇	အခြားမြေ	၅၈၆၇၀
၈	ကြိုးဝိုင်း/ ကြိုးပြင်ကာကွယ်တောမြေ	၁၆၀၀၆၄
၉	တောရိုင်းမြေ	၂၅၀
၁၀	မြေရိုင်း	၃၃၀၀၂
၁၁	စိုက်ပျိုးခြင်းမပြုနိုင်သောမြေ	၇၉၉၇၃
	မြေဧရိယာစုစုပေါင်း	၄၅၂၈၁၆

ဆည်မြောင်းတာဝန်များနှင့်ဆည်ရေသောက်ဧရိယာ

၂၃။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်ရှိ ဆည်မြောင်းတာဝန်များနှင့် ဆည်ရေသောက်ဧရိယာမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်-

(က) ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုးဆည်များ

စဉ်	ဆည်အမည်	ဆည်အမျိုးအစား	ရေဝင်ဆံ့မှု (ကုဗပေ)	အကျိုးပြုဧက
-	-	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်	တင်ပြရန်မရှိပါ			

(ခ) မြစ်ရေတင်စီမံကိန်းများ

စဉ်	စီမံကိန်းအမည်	တည်နေရာ	အကျိုးပြုဧက	မှတ်ချက်
၁	အိုင်ကလောင်	အိုင်ကလောင်အုပ်စု	၅၀၀၀	
၂	သပြေတန်း	သပြေတန်းကျေးရွာ	၃၁၇၀	
၃	တော်လတီ	တော်လတီအုပ်စု	၁၅၀	
၄	အလဘုတ်	အလဘုတ်အုပ်စု	၂၃၅	
၅	တောင်ရပ်ဇီးကုန်း	တောင်ရပ်ဇီးကုန်းအုပ်စု	၆၅၀	
မြို့နယ်ချုပ်			၉၂၀၅	

(ဂ) တာတမံများ/ရေထိန်းတံခါး

စဉ်	တာတမံ/ရေထိန်းတံခါး			ကာကွယ်သည့် မြစ်/ချောင်း	အကျိုး ပြုဧက
	အမည်	အမျိုး အစား	အရှည်ပေ		
၁	ဧရာဝတီမြစ်အရှေ့ ဘက်ကမ်းတာ (အဖျောက်တာ)	မြေသား	၃၈၂၈၀	ဧရာဝတီ	၁၄၄၇၅
၂	တော်ခရမ်းတာ	မြေသား	၃၃၆၆၀	လှိုင်မြစ်	၇၆၃၂
၃	ခုနစ်ကျိုက်တာ	မြေသား	၇၉၂၀	လှိုင်မြစ်	၇၁၃
၄	ရှမ်းချောင်းတာ	မြေသား	၁၅၁၈၀	လှိုင်မြစ်	၁၆၃၀
၅	သရက်ချောင်း+ မြစ်ကျိုးတာ	မြေသား	၇၇၀၀	လှိုင်မြစ်	၁၂၃၆
၆	မင်းလှဝဆင်ခြံတာ	မြေသား	၅၂၈၀	ဘောလည်မြစ်	၁၇၄၅
၇	ပိန်းစုတာ	မြေသား	၅၂၈၀	ဘောလည် မြစ်	၂၀၉၀
၈	ဂျိုးဖြူရေတံခါး	သံကူကွန် ကရစ်	၆' x ၈'(၇) ပေါက်	ဂျိုးဖြူချောင်း	၁၀၉၅
၉	မာဂရီရေတံခါး	။	၅' x ၂'(၇) ပေါက်	မာဂရီချောင်း	၁၀၅၀
၁၀	မှန်နီကုန်းရေတံခါး	။	၅' x ၁၃'(၆) ပေါက်	။	၁၁၆၀
၁၁	ဥက္ကံရသိုးရေတံခါး	။	၅' x ၅'(၈) ပေါက်	။	၂၀၀
၁၂	တာခွရေတံခါး	။	၅' x ၅'(၈) ပေါက်	ဂုံညှင်းတန်း ချောင်း	၅၀၀

စဉ်	တာဝန်/ရေထိန်းတံခါး			ကာကွယ်သည့် မြစ်/ချောင်း	အကျိုး ပြုဧက
	အမည်	အမျိုး အစား	အရှည်ပေ		
၁၃	သနပ်ချောင်း ရေတံခါး	။	၅'x၂'(၆) ပေါက်	သနပ်ချောင်း ချောင်း	၅၀၀
၁၄	ဥတိုရေတံခါး	။	၅'x၂'(၆) ပေါက်	ဥတိုချောင်း	၁၅၀
၁၅	ဇလုပ်ကြီးရေတံခါး	။	၅'၃'x၁၅' (၇)ပေါက်	ဇလုပ်ကြီး ချောင်း	၅၀၀
၁၆	ခွေးအိပ်ချောင်း ရေတံခါး	။	၅'x၂'(၇) ပေါက်	ခွေးအိပ်ချောင်း	၂၅၀
၁၇	ခရုချောင်းရေတံခါး	။	၅'x၂'(၃) ပေါက်	ခရုချောင်း	၁၅၀
၁၈	ပိန်းအင်းရေတံခါး	။	၅'x၁၄'(၄) ပေါက်	ပိန်းအင်း ချောင်း	၄၅၀
၁၉	မီးသွေးကျင်း ရေတံခါး	။	၅.၆'x၂' (၃)ပေါက်	ဥတို-အဖျောက် ကာလမ်းဘေး	၄၀၀
၂၀	အထရောင်ရေတံ ခါး	။	၆'x၆'(၈) ပေါက်	အထရောင် ရေနုတ်မြောင်း	၂၄၁၆
၂၁	အလတ်ဆည် ရေတံခါး	။	၆'x၆'(၈) ပေါက်	အလတ်ဆည် ရေနုတ်မြောင်း	၄၆၇၆
၂၂	ကလော့သော့ ရေတံခါး	။	၆'x၆'(၇) ပေါက်	ကလော့သော့ ရေနုတ်မြောင်း	၂၆၂၁
၂၃	ကျားမြီးတိုရေထိန်း ရေမြှင့်	Stop Log	၆'x၉'(၃) ပေါက်	ကျားမြီးတို ချောင်း	၃၀၀
၂၄	ဥပွဲရေထိန်းရေမြှင့်	Stop Log	၆'x၂'(၄) ပေါက်	ဥပွဲချောင်း	၂၅၀

စဉ်	တာဝန်/ရေထိန်းတံခါး			ကာကွယ်သည့် မြစ်/ချောင်း	အကျိုး ပြုဧက
	အမည်	အမျိုး အစား	အရှည်ပေ		
၂၅	ပိန်းအင်း(၂)ရေထိန်း ရေမြှင့်	Stop Log	၆'x၁၂'(၄) ပေါက်	ပိန်းအင်းချောင်း	၁၈၀
၂၆	ကျွန်းချောင်း ရေထိန်းရေမြှင့်	Stop Log	၆'x၁၂'(၂) ပေါက်	ကျွန်းချောင်း	၁၈၀
၂၇	ငှက်ပျောတော ရေထိန်း ရေမြှင့်	Stop Log	၆'x၁၂'(၄) ပေါက်	မီးနင်းချောင်း	၁၅၀
၂၈	ထိန်ရိုးရေထိန်း ရေမြှင့်	Stop Log	၆'x၉'(၃) ပေါက်	ပျဉ်းကတိုး ချောင်း	
၂၉	ချောင်းကျိုး ရေထိန်း ရေမြှင့်	Stop Log	၆'x၁၂'(၇) ပေါက်	တိုက်ကြီး ချောင်း	၄၀၀
၃၀	ကန်စွန်းအင်း ရေထိန်းရေမြှင့်	Stop Log	၆'x၉'(၃) ပေါက်	ကန်စွန်းရိုး ချောင်း	၂၅၀
၃၁	သစ်ဖြတ်ချောင်း ရေထိန်းရေမြှင့်	Stop Log	၆'x၁၂'(၅) ပေါက်	သစ်ဖြတ်ချောင်း	၃၅၀
၃၂	ငှက်ပျောတော ရေထိန်းရေမြှင့်	Stop Log	၆'x၉'(၂) ပေါက်	သစ်ဖြတ်ချောင်း	၁၅၀
၃၃	ထိန်ရိုးရေထိန်း ရေမြှင့်	Stop Log	၆'x၉'(၂) ပေါက်	သစ်ဖြတ်ချောင်း	၁၅၀
၃၄	လှည်းဘီးကွဲရိုး ရေထိန်းရေမြှင့်	Stop Log	၆'x၇.၅'(၁) ပေါက်	ပါဒရိုး	၁၅၀

စဉ်	တာဝန်/ရေထိန်းတံခါး			ကာကွယ်သည့် မြစ်/ချောင်း	အကျိုး ပြုဧက
	အမည်	အမျိုး အစား	အရှည်ပေ		
၃၅	သဲပြားရေထိန်း ရေမြှင့်	Stop Log	၆'x၁၂'(၅) ပေါက်	ဂျိုးဖြူချောင်း	၃၅၀
၃၆	ဆပ်သွားဖူးရိုး ရေထိန်းရေမြှင့်	Stop Log	၆'x၉'(၂) ပေါက်	ဆပ်သွားဖူးရိုး	၁၅၀
၃၇	ကျားမြီးတိုရိုး ရေထိန်းရေမြှင့်	Stop Log	၆'x၉'(၃) ပေါက်	ကျားမြီးတို ချောင်း	၁၂၀
၃၈	ငကွရိုးရေထိန်း ရေမြှင့်	Stop Log	၆'x၁၀'(၂) ပေါက်	ငကွရိုး	၁၂၀
	မြို့နယ်ချုပ်	၃၈			၄၅၆၃၉

စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်း

၂၄။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၏ စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နိုင်မှု အခြေအနေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) **အဓိကသီးနှံ(၁၀)မျိုး စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု**

စဉ်	သီးနှံ အမည်	၂၀၂၁-၂၀၂၂ လျာထားဧက		၂၀၂၂-၂၀၂၃ ခုနှစ်			
				စိုက်	ရိတ်	နှုန်း	အထွက် (တင်း)
၁	စပါး	နွေ	၅၅၈၁၈	၅၆၄၄၈	၆၃၈၉	၇၄.၇၇	၄၇၇၆၈၁
		မိုး	၁၂၈၁၉၅	၁၂၅၃၆၇	၁၂၅၃၆၇	၇၀.၂၀	၈၈၀၀၇၆၃
၂	မြေပဲ	မိုး	၈၁	၈၁	၈၁	၂၇.၈၉	၂၂၅၉

စဉ်	သီးနှံ အမည်	၂၀၂၁-၂၀၂၂ လျာထားဧက		၂၀၂၂-၂၀၂၃ ခုနှစ်			
				စိုက်	ရိတ်	နှုန်း	အထွက် (တင်း)
			ဆောင်း	၁၅၄၀	၅၆၈	၅၆၈	၅၀.၂၃
၃	နှမ်း	နွေ	၁၃၅	၁၄	-	-	-
		ဆောင်း	၄၉၃၁	၄၉၃၁	၄၉၃၁	၁၁.၂၀	၅၅၂၂၇
၄	နေကြာ	-	၆၉	၂၄၁၄	၁၇၆၃	၉.၇၅	၁၇၁၈၉
၅	မတ်ပဲ	-	၃၁၇၅၀	၃၃၉၉၅	၃၃၉၉၅	၁၆.၈၄	၅၇၂၄၇၆
၆	ပဲတီစိမ်း	မိုး	-	-	-	-	-
		ဆောင်း	၅၅၉	၆၃၇	၆၃၇	၁၃.၇၉	၈၇၈၄
၇	ပဲစင်းငုံ	-	-	-	-	-	-
၈	ဝါ	-	-	-	-	-	-
၉	ကြံ	-	၃၂၈၆	၃၄၀၀	၃၄၀၀	၂၀.၁၄	၆၈၄၇၆
၁၀	အစေ့ ထုတ် ပြောင်း	ဆောင်း	၈၂၅	၇၁၉	၇၁၉	၅၀.၄၁	၃၆၂၄၅

(ခ) နှစ်ရှည်သီးနှံစိုက်ပျိုးမှုအခြေအနေ

စဉ်	သီးနှံ အမည်	စိုက် (ဧက)	ရိတ် (ဧက)	အထွက် နှုန်း (ပိဿာ)	အထွက် ပေါင်း (ပိဿာ)
၁	ရာဘာ	၁၀၄၀၀	၂၅၁၂	၈၃၃	၂၀၉၂၄၉၆
၂	ကြံ	၃၄၀၀	၃၄၀၀	၂၀.၁၄	၆၈၄၇၆
၃	သီဟိုဠ်	၁၀၁၄	၁၀၁၄	၄၇.၈၅	၄၈၅၂၀
မြို့နယ်ချုပ်		၁၄၈၁၄	၆၉၂၆	၉၀၀.၉၉	၂၂၀၉၄၉၂

(ဂ) အခြားဈေးကွက်ဝင်သီးနှံများစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု

စဉ်	သီးနှံ အမည်	စိုက် (ဧက)	ရိတ် (ဧက)	အထွက် နှုန်း (ဖူး)	အထွက် ပေါင်း (ဖူး)
၁	ငရုတ်	၃၆၇	၃၆၇	၅၉၈	၂၁၉၄၆၆
၂	ငရုတ်ကောင်း	၁၈၇	၁၈၇	၁၅.၈၁	၂၉၅၆
မြို့နယ်ချုပ်		၅၅၄	၅၅၄	၆၁၃.၈၁	၂၂၂၄၂၂

(ဃ) လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာ သုံးစွဲမှုအခြေအနေ

စဉ်	အစိုးရ							ပုဂ္ဂလိက						
	လယ် ထွန် စက်	လက် တွန်း ထွန် စက်	မျိုး စေ့ ချ စက်	Combine Harvester	ရိတ် သိမ်း စက်	ချွေ လှေ့ စက်	ရေ စုပ် စက်	လယ် ထွန် စက်	လက် တွန်း ထွန် စက်	မျိုး စေ့ ချ စက်	Combine Harvester	ရိတ် သိမ်း စက်	ချွေ လှေ့ စက်	ရေ စုပ်စက်
၁	၁၁	၁၀	၁	၄	-	၁	-	၂၁၁	၂၉၉၁	၁၅	၁၇၀	၂	၅၀၀	၁၃၂၁

(င) လယ်ယာသုံးထယ်၊ထွန်နှင့်ကျွဲ၊နွားကောင်ရေ

စဉ်	ထယ်အရေအတွက်	ထွန်အရေအတွက်	ကျွဲကောင်ရေ	နွားကောင်ရေ
၁	၁၅၈၃၃	၁၅၉၀၅	၆၇၀၀၂	-

(စ) ဒေသတွင်း ဆန်ဖူလုံမှုရာခိုင်နှုန်း

စဉ်	အကြောင်းအရာ	ရေတွက်ပုံ	၂၀၂၁-၂၂ အမှန်	၂၀၂၂-၂၀၂၃ အမှန်	မှတ်ချက်
၁	လူဦးရေ	ဦး	၂၈၈၃၆၃	၂၈၈၂၁၄	
၂	လူတစ်ဦးတစ်နှစ် စားသုံးမှု	-	-	-	
	-ကျေးလက်နေ	တင်း	၁၅	၁၅	
	-မြို့နေ	တင်း	၁၂	၁၂	
၃	ဝမ်းစာလိုအပ်ချက်	တင်း	၄၀၆၄၅၂	၄၀၆၃၁၉	
၄	စပါးစိုက်ဧကပေါင်း	ဧက	၁၈၄၀၀၅	၁၈၁၁၈၅	
	-အထွက်နှုန်း	တင်း	၇၅.၈၃	၇၅.၈၉	
	-အထွက်တင်း	တင်း	၁၃၉၅၂၉၀၂	၁၃၇၇၄၉၈၅၉	
၅	လာမည့်နှစ် စပါးစိုက်ဧက	ဧက	၁၈၄၀၀၅	၁၈၁၁၈၅	
၆	ချန်လှုပ်ရမည့်တင်း	တင်း	၃၆၈၀၁၀	၃၆၂၃၇၀	
၇	အသုံးပြုတင်း	တင်း	၄၉၈၄၅၄၈	၄၉၆၉၀၄၄	
၈	ပိုလျှံမှု	တင်း	၈၉၆၈၃၅၄	၈၇၈၀၈၁၅	
၉	ဝမ်းစာကျန်ရှိမှု	တင်း	၄၀၆၄၅၂	၄၀၆၃၁၉	
၁၀	ဖူလုံမှု	%	၂၇၉.၉၂	၂၇၆.၇၁	

(ဆ) ဒေသတွင်းဆီဖူလုံမှုရာခိုင်နှုန်း

စဉ်	အကြောင်းအရာ	ရေတွက်ပုံ	၂၀၂၁-၂၀၂၂ အမှန်	၂၀၂၂-၂၂၀၂၃ အမှန်	မှတ်ချက်
၁	လူဦးရေ	ဦး	၂၈၈၃၆၃	၂၈၈၂၁၄	
၂	လူတစ်ဦးတစ်နှစ်စားသုံးမှု	ပိဿာ	၆	၆	
	ဝမ်းစာလိုအပ်ချက်	တန်	၂၈၂၃	၂၈၂၃	
	ဆီထွက်ရှိမှု	မက်/တန်	၈၂၃	၈၂၃	
၃	အလေအလွင့်နှင့်အခြား	တင်း	၁၂၁၄၅	၁၂၁၄၅	
၄	ချန်လှပ်ရမည့်တင်း	ဧက	၁၀၃၇၆	၁၀၃၇၆	
	အသုံးပြုမှု	မက်/တန်	၂၈၂၅	၂၈၂၅	
	လိုအပ်မှု	မက်/တန်	၂၈၂၅	၂၈၂၅	
၅	ဖူလုံမှု	ရာခိုင်နှုန်း	၂၉.၁၃%	၂၉.၁၃%	

မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများ

၂၅။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၏ မွေးမြူရေးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နိုင်မှု အခြေအနေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) မွေးမြူရေးစုန်များ

စဉ်	စုန်အမည်	ကျွဲ	နွား	ဝက်	သိုး/ဆိတ်	ကြက်	ဘဲ	ငှက်
-	-	-	-	-	-	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		တင်ပြရန်မရှိပါ						

(ခ) မြို့နယ်မွေးမြူရေး (ကောင်ရေ)

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ခုနှစ်	ကျွဲ	နွား	ဝက်	သိုး/ဆိတ်	ကြက်	ဘဲ	ငုံး
၁	တိုက်ကြီး	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၂၆၀၃	၃၃၃၉၀	၄၃၂၆၆	၃၂၀၁	၁၂၅၆၀၄၆	၅၉၄၁၁	၁၆၄၅၀၀
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၂၆၀၃	၃၃၃၉၀	၄၃၂၆၆	၃၂၀၁	၁၂၅၆၀၄၆	၅၉၄၁၁	၁၆၄၅၀၀

(ဂ) မြို့နယ်အသားထုတ်လုပ်မှု (ပိဿာ)

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ခုနှစ်	ကျွဲ	နွား	ဝက်	သိုး/ဆိတ်	ကြက်	ဘဲ	ငုံး
၁	တိုက်ကြီး	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၁၆၅၅၀၀	၄၆၉၂၇	၄၅၇၈၂၆	၃၇၁၁	၂၅၅၂၃၆၆	၂၆၆၂၆၃	၁၁၄၂၁
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၁၆၅၅၀၀	၄၆၉၂၇	၄၅၇၈၂၆	၃၇၁၁	၂၅၅၂၃၆၆	၂၆၆၂၆၃	၁၁၄၂၁

(ဃ) မြို့နယ်ကြက်/ဘဲ/ငုံးဥထုတ်လုပ်မှု (လုံး)

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ခုနှစ်	ကြက်ဥ	ဘဲဥ	ငုံးဥ
၁	တိုက်ကြီး	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၁၉၁၃၁၂၀၅	၇၇၃၉၈၅၈	၆၀၂၇၄၆၁
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၁၉၁၃၁၂၀၅	၇၇၃၉၈၅၈	၆၀၂၇၄၆၁

(င) မြို့နယ်နို့ထွက်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှု

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ခုနှစ်	နို့စားနွား(ကောင်ရေ)	နို့ထွက်(ပိဿာ)
၁	တိုက်ကြီး	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၁၅၆၀	၉၈၂၈၀၀
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၁၅၆၀	၉၈၂၈၀၀

(စ) မြို့နယ်ငါး၊ ပုစွန်မွေးမြူမှု အခြေအနေ

စဉ်	ခုနှစ်	ငါး			ပုစွန်		
		အရေအတွက် (ကန်)	ဧက	ထုတ်လုပ်မှု ပိဿာ	အရေအတွက် (ကန်)	ဧက	ထုတ်လုပ်မှု ပိဿာ
၁	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၈၇၁	၈၄၃၅.၂၈	၁၉၃၄၀.၂၇၁	၄၄	၇၀၁.၃၈	၆၆၇.၅၅၄

(ဆ) ရေချိုရေငန်ငါးဖမ်းလုပ်ငန်းမှအသားထုတ်မှု(တန်)

စဉ်	ခုနှစ်	ငါး			ပုစွန်		
		လေလံအရေအတွက်	လုပ်ငန်းအရေအတွက်	ထုတ်လုပ်မှု (တန်)	လေလံအရေအတွက်	လုပ်ငန်းအရေအတွက်	ထုတ်လုပ်မှု (တန်)
၁	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၆၆	၈၇	၆၉၃၆.၅၃	-	-	-

စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်း

၂၆။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၏စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နိုင်မှု အခြေအနေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) စက်မှုဇုန်များ

စဉ်	စက်မှုဇုန်အမည်	စက်ရုံအမည်	ထုတ်လုပ်သည့် ပစ္စည်းများ
-	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်	တင်ပြရန်မရှိပါ		

(ခ) မြို့နယ်ရှိစက်ရုံများ

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	စက်ရုံ အမည်	အမျိုးအစား	နိုင်ငံ ပိုင်	ပုဂ္ဂလိက ပိုင်	လုပ်သား အင်အား
၁	တိုက်ကြီး	Quick	ရေသန့်စက်ရုံ		ပုဂ္ဂလိကပိုင်	၁၆
၂	။	MGE	အထည်ချုပ်စက်ရုံ		ပုဂ္ဂလိကပိုင်	၁၂၀၀
၃	။	ဒဂုံဆိပ်ကမ်း စက်မှုဇုန်(၂)	အထည်ချုပ်စက်ရုံ		ပုဂ္ဂလိကပိုင်	၁၅၂၁
မြို့နယ်ချုပ်						၂၇၃၇

(ဂ) မြို့နယ်ရှိအလုပ်ရုံများ

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	အလုပ်ရုံ အမည်	အမျိုး အစား	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်	လုပ်သား အင်အား
မြို့နယ်ချုပ်			တင်ပြရန်မရှိပါ။			

(ဃ) အိမ်တွင်းစက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းများ

စဉ်	မြို့နယ် /မြို့	စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းအမျိုးအစား	အရေအတွက်	လုပ်သား အင်အား
၁	တိုက်ကြီး	စက်ချုပ်လုပ်ငန်း	၂	၅
၂	။	ပန်းတိမ်လုပ်ငန်း	၅၂	၁၀၄
၃	။	ပန်းဘဲ	၁၀	၁၀
၄	။	မုန့်လုပ်ငန်း	၁၉	၆၀
၅	။	ကားဝပ်ရှော့ဝရိန်လုပ်ငန်း	၅၀	၅၂
မြို့နယ်ချုပ်			၁၃၃	၂၃၁

သစ်တောလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေ

၂၇။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၏ သစ်တောလုပ်ငန်းနှင့် ပတ်သက်သော အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) သစ်တောများ

စဉ်	အကြောင်းအရာ	ဧရိယာ(ဧက)	ပေါက်သည့်အပင်များ
၁	ကြိုးဝိုင်း	၁၆၀၀၆၅.၃	ကျွန်း၊ပျဉ်ကတိုး၊နဘဲ၊ချဉ်ယုတ် ထောက်ကြန့်၊ပျဉ်းမ၊စစ်၊ဘိုင်၊ ဖန်ခါး၊ တောင်ပိန်း၊ တောသရက်၊ လိန်၊ဖက်ဝန်း၊ဝါးဖြူ၊တင်းဝါး၊ ကြသောင်းဝါး၊
၂	ကြိုးပြင်	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		၁၆၀၀၆၅.၃	

(ခ) စီးပွားဖြစ်သစ်တောစိုက်ခင်း

စဉ်	စိုက်ပျိုးသူ	နိုင်ငံ/ ပုဂ္ဂလိက ပိုင်	စိုက် ဧက	တည်နေရာ	အပင် အမျိုး အစား	အရေ အတွက်
၁	သစ်တောဦးစီးဌာန	နိုင်ငံ ပိုင်	၂၀၀	ဥက္ကံကြိုးဝိုင်း	ကျွန်း	၂၄၂၀၀၀
၂	ဒေါ်စန်းစန်းမော်	ပုဂ္ဂလိ ကပိုင်	၅	တောင်လှိုင်ရိုးမ(၁၃)	မန်ဂျန်ရှား	၂၇၀၀
၃	ဦးဝင်းသန်းထွန်း	။	၃	တောင်လှိုင်ရိုးမ(၂၀)	မန်ဂျန်ရှား ပျဉ်းကတိုး	၈၁၀ ၈၁၀
၄	ဒေါ်တင်ဆိုင်	။	၆	တောင်လှိုင်ရိုးမ(၂၀)	မန်ဂျန်ရှား	၃၂၄၀
၅	ဒေါ်မိစံ	။	၂.၅	။	။	၁၃၅၀
၆	ဦးသောင်းကြိုင်	။	၁၅	။	။	၈၁၀၀
၇	ဦးလင်းထိန်	။	၁၀	တောင်လှိုင်ရိုးမ(၁၇)	။	၅၄၀၀
၈	ဦးကိုကိုနိုင်	ပုဂ္ဂလိ	၂၀	မာဂရီ(၆)	မန်ဂျန်ရှား ပျဉ်းကတိုး	၂၄၂၀၀

စဉ်	စိုက်ပျိုးသူ	နိုင်ငံ/ ပုဂ္ဂလိက ပိုင်	စိုက် ဧက	တည်နေရာ	အပင် အမျိုး အစား	အရေ အတွက်
		ကပိုင်	၁၀ ၁၀	။ ။	ပိတောက်	၁၂၁၀၀ ၁၂၁၀၀
၉	ဦးခင်မောင်ဝင်း	။	၃၀	မာဂရီကြိုးပိုင်း(၃၁)	မန်ဂျန်ရှား	၁၈၁၅၀
၁၀	ဦးစောအုန်းလှိုင်	။	၂	မာဂရီကြိုးပိုင်း(၃၀)	။	၁၂၁၀
၁၁	ဦးအောင်မြင့်သန်း	။	၈	မာဂရီကြိုးပိုင်း(၃၁)	။	၄၃၂၀
၁၂	ဦးစောသမ္မုးစေး	။	၃	။	။	၁၆၂၀
၁၃	ဦးစောဟဲစိုး	။	၃	မာဂရီ(၃၀/၃၁)	။	၁၈၁၅
၁၄	ဦးသန်းအောင်	။	၂.၅	မာဂရီ(၃၁)	။	၁၅၁၃
၁၅	ဦးရန်နိုင်	။	၂.၆	မာဂရီ(၃၁)	။	၁၅၇၃
၁၆	ဒေါ်ခင်ဝင်း	။	၃	။	။	၁၈၁၅
၁၇	ဒေါ်တိုးတိုးအောင်	။	၃	မာဂရီ(၃၀/၃၁)	။	၁၈၁၅
၁၈	ဒေါ်နွယ်နီဝင်း	။	၃၀	မာဂရီ(၃၉)	။	၁၆၂၀၀
၁၉	ဦးဥက္ကာမင်း	။	၁.၅ ၁.၅	မာဂရီ(၃၁) ။	မန်ဂျန်ရှား ပျဉ်းကတိုး	၈၁၀ ၈၁၀
၂၀	ဦးကျော်စိုးဝင်း	။	၃	မာဂရီ(၃၀)	မန်ဂျန်ရှား	၁၈၁၅
၂၁	ဒေါ်စုစုခိုင်	။	၃	မာဂရီ(၃၁)	။	၁၈၁၅
၂၂	ဦးထက်ဝေလင်း	။	၂	မာဂရီ(၃၁)	။	၁၂၁၀
၂၃	ဦးကျော်ကျော်	။	၃	။	။	၁၈၁၅
၂၄	ဦးဝင်းမောင်	။	၃	မာဂရီ(၃၀/၃၁)	။	၁၈၁၅
၂၅	ဦးဆိတ်ကြီး	။	၂.၅	မာဂရီ(၃၁)	။	၁၅၁၃
၂၆	ဒေါ်နော်စေးအယ်	။	၂.၇	။	။	၁၆၃၄
၂၇	ဦးမောင်ချော	။	၂	မာဂရီ(၃၀/၃၁)	။	၁၂၁၀
၂၈	ဒေါ်မေသဇင်နွယ်	။	၁.၅ ၁.၅	မာဂရီ(၃၁) ။	မန်ဂျန်ရှား ပျဉ်းကတိုး	၈၁၀ ၈၁၀
၂၉	ဒေါ်ဆိုင်းနီ	ပုဂ္ဂလိ ကပိုင်	၁၀.၀	မာဂရီ(၃၆)	ပိတောက်	၆၀၅၀

စဉ်	စိုက်ပျိုးသူ	နိုင်ငံ/ ပုဂ္ဂလိက ပိုင်	စိုက် ဧက	တည်နေရာ	အပင် အမျိုး အစား	အရေ အတွက်
၃၀	ဦးမျိုးဇော်	။	၃	မာဂရီ(၃၁)	မန်ဂျန်ရှား	၁၈၁၅
၃၁	ဦးကျော်ဝင်း	။	၁.၅	မာဂရီ(၃၀)	။	၉၀၈
၃၂	ဦးကျော်ဦး	။	၂	မာဂရီ(၃၀/၃၁)	။	၁၂၁၀
၃၃	ဦးစိုးဝင်း	။	၂	။	။	၁၂၁၀
၃၄	ဒေါ်နှင်းယုလွင်	။	၁	မာဂရီ(၃၁)	။	၆၀၅
၃၅	ဦးစောဝင်းဗိုလ်	။	၂.၈	မာဂရီ(၃၀/၃၁)	။	၁၆၉၄
၃၆	ဦးမြမိုး	။	၃	မာဂရီ(၃၁/၃၉)	။	၁၈၁၅
၃၇	ဦးရဲဝင်းနိုင်	။	၃	မာဂရီ(၃၁)	။	၁၈၁၅
၃၈	ဒေါ်သိန်းကြူ	။	၁	မာဂရီ(၃၉)	။	၆၀၅
၃၉	ဒေါ်ကြာညိုသွယ်	။	၃	မာဂရီ(၃၁)	။	၁၈၁၅
၄၀	ဦးဝေဖြိုးနိုင်	။	၃	မာဂရီ(၄၆)	။	၁၈၁၅
၄၁	ဦးအေးသိန်း	။	၂.၅	။	။	၁၅၁၃
၄၂	ဦးဌေးလွင်	။	၂	။	။	၁၂၁၀
၄၃	ဦးရဲလှ	။	၂.၆	။	။	၁၅၇၃
၄၄	ဦးဌေးလှိုင်	။	၃	။	။	၁၈၁၅
၄၅	ဦးထွန်းအောင်	။	၃.၅	မာဂရီ(၄၆/၄၇)	။	၂၁၁၈
၄၆	ဦးသန်းမင်းစိုး	။	၃	မာဂရီ(၄၆)	။	၁၈၁၅
၄၇	ဦးဝင်းနိုင်	။	၂	မာဂရီ(၄၀)	။	၁၀၈၀
၄၈	ဦးကျော်ဇော်သူ	။	၇	မာဂရီ(၃၀)	။	၄၂၃၅
၄၉	ဦးလှမြင့်	။	၁၅	မာဂရီ(၉)	။	၈၁၀၀
၅၀	ဒေါ်ခိုင်ခိုင်ရွှေ	။	၁၅	မာဂရီ(၂၆/၂၇)	ယမနေ	၈၁၀၀
၅၁	ဒေါ်စန္ဒာအေး	။	၂၀	မာဂရီ(၃၄/၃၅)	။	၁၀၈၀၀
၅၂	ဦးကြူးကြူး	။	၁	မာဂရီ(၁၅)	ပျဉ်းကတိုး	၅၁၈
၅၃	ဒေါ်မြမြဝင်း	။	၅	မာဂရီ(၁၆)	။	၂၅၉၀
၅၄	ဒေါ်တင်တင်အေး	ပုဂ္ဂလိ ကပိုင်	၁၃	မာဂရီ(၁၅)	မန်ဂျန်ရှား	၇၀၂၀
၅၅	ဒေါ်ရွှေမာကြည်	။	၉	မာဂရီ(၁၄)	။	၄၈၆၀

စဉ်	စိုက်ပျိုးသူ	နိုင်ငံ/ ပုဂ္ဂလိက ပိုင်	စိုက် ကေ	တည်နေရာ	အပင် အမျိုး အစား	အရေ အတွက်
၅၆	ဦးစုကူးမား	။	၄ ၅	မာဂရီ(၁၉) ။	မန်ဂျန်ရှား သစ်နှင်းဆီ	၂၁၆၀ ၂၇၀၀
၅၇	ဦးဇော်မင်းဝင်း	။	၁၃ ၅	မာဂရီ(၃၅) ။	ယမနေ တမလန်း	၇၀၂၀ ၂၇၀၀
၅၈	ဦးနိုင်ဝင်းကို	။	၈	မာဂရီ(၄၀)	မန်ဂျန်ရှား	၄၈၄၀
၅၉	ဒေါ်ကေခိုင်ခိုင်ဝင်း	။	၁၅	မာဂရီ(၂၆)	။	၉၀၇၅
၆၀	ဒေါ်ဘိဘိအေး	။	၃	မာဂရီ(၃၉)	။	၁၈၁၅
၆၁	ဦးညွန့်ဝင်း	။	၃	။	။	၁၈၁၅
၆၂	ဒေါ်ဝင်းကြည်	။	၃	။	။	၁၈၁၅
၆၃	ဦးညာဏ်မင်း	။	၁၀	လှိုင်ရိုးမတောင်ပေါ်(၂၅)	။	၅၄၀၀
၆၄	ဦးမြင့်အောင်	။	၅၀	လှိုင်ရိုးမတောင်ပေါ်(၂၈)	။	၂၇၀၀၀
၆၅	ဦးမောင်မောင်အေး	။	၅၀	။	။	၂၇၀၀၀
၆၆	ဦးထွန်းထွန်းနိုင်	။	၃၀	လှိုင်ရိုးမတောင်ပေါ်(၉)	။	၁၆၂၀၀
၆၇	ဒေါ်မော်မော်လှဘူး	။	၁၀	။	။	၅၄၀၀
၆၈	ဒေါ်ခင်နှင်းပုလဲရည်	။	၁၅	လှိုင်ရိုးမတောင်ပေါ်(၂၈)	။	၈၁၀၀
၆၉	ဒေါ်သန္တာလွင်	။	၄၀	။	။	၄၈၄၀၀
၇၀	ဦးအောင်ခိုင်သော်	။	၅	။	။	၆၀၅၀
၇၁	ဒေါ်စန္ဒာလွင်	။	၁၀	လှိုင်ရိုးမတောင်ပေါ်(၂၈)	မန်ဂျန်ရှား	၁၂၁၀၀
၇၂	ဒေါ်အိအိမိုး	။	၅	။	။	၆၀၅၀
၇၃	ဒေါ်ခင်ပွင့်မာဝင်း	။	၅	။	။	၆၀၅၀
၇၄	ဦးအောင်ခင်	။	၃၀	။	။	၃၆၃၀၀
၇၅	ဒေါ်တန်ရွှေကင်	။	၃၀	။	။	၃၆၃၀၀
၇၆	ဦးကျော်သူအောင်	။	၂၅	လှိုင်ရိုးမတောင်ပေါ်(၂၆)	။	၁၅၁၂၅
၇၇	ဦးမြင့်အောင်	။	၅၀	လှိုင်ရိုးမတောင်ပေါ်(၂၇)	။	၃၀၂၅၀
၇၈	ဗိုလ်မှူးသီဟဟန်	။	၄၀	လှိုင်ရိုးမတောင်ပေါ်(၉)	မန်ဂျန်ရှား	၁၃၅၀၀
	ဗိုလ်မှူးသီဟဟန်	ပုဂ္ဂလိ ကပိုင်	၄၀	လှိုင်ရိုးမတောင်ပေါ်(၉)	ပျဉ်းကတိုး	၈၁၀၀
၇၉	ဦးဘိုဘိုအောင်	။	၄၀	လှိုင်ရိုးမတောင်ပေါ်(၂၇)	မန်ဂျန်ရှား ပျဉ်းကတိုး	၁၃၅၀၀ ၈၁၀၀

စဉ်	စိုက်ပျိုးသူ	နိုင်ငံ/ ပုဂ္ဂလိက ပိုင်	စိုက် ဧက	တည်နေရာ	အပင် အမျိုး အစား	အရေ အတွက်
၈၀	ဦးစိုးလင်းထွန်း	။	၄၀	။	မန်ဂျန်ရှား	၄၈၄၀၀
၈၁	ဒေါ်နန်းဇာဖြူလှိုင်	။	၄၀	။	။	၄၈၄၀၀
၈၂	ဦးတင်ထွန်းအောင်	။	၃	သပြေ(၄၀)	။	၁၈၁၅
၈၃	ဒေါ်အေးအေးခိုင်	။	၃	။	။	၁၈၁၅
၈၄	ဦးဇော်နောင်နောင်စိုး	။	၃	။	။	၁၈၁၅
၈၅	ဒေါ်မြင့်သိန်း	။	၃	။	။	၁၈၁၅
၈၆	ဦးအောင်ကျော်ငြိမ်း	။	၁၅	။	။	၉၀၇၅
၈၇	ဦးမြင့်စိုး	။	၃	။	။	၁၈၁၅
၈၈	ဦးထွန်းထွန်းနိုင်	။	၃	။	။	၁၈၁၅
၈၉	ဒေါ်တင်တင်နိုင်	။	၂၂	။	မန်ဂျန်ရှား မဟော်ဂနီ	၆၆၅၅ ၆၆၅၅
၉၀	ဦးစိုးနောင်ဦး	။	၃၀	ဥက္ကံ(၃၂)	မန်ဂျန်ရှား	၁၆၂၀၀
၉၁	ဦးကျော်သူ	။	၃၀	။	။	၂၄၁၈၀
၉၂	ဦးကျော်ကျော်စိုး	။	၃၅	ဥက္ကံ(၃၅)	။	၁၈၉၀၀
၉၃	ဒေါ်သန်းသန်းဝင်း	။	၄၀	။	။	၄၈၄၀၀
၉၄	ဦးအောင်မိုး	။	၅၀	။	။	၂၇၀၀၀
၉၅	ဦးစိုးငြိမ်း	။	၅၀	။	။	၆၀၅၀၀
၉၆	ဒေါ်စမ်းသီတာ	။	၅၀	။	။	၆၀၅၀၀
၉၇	ဦးဝင်းမင်းလတ်	။	၃၀	။	။	၃၆၃၀၀
၉၈	ဒေါ်ခင်မာကြည်	။	၂၀	ဥက္ကံ(၃၂)	။	၁၂၁၀၀
၉၉	ဦးညာဏ်ထက်ဝင်း	။	၂၀	။	။	၁၂၁၀၀
၁၀၀	ဒေါ်ခိုင်ဆွေဦး	။	၂၀	။	။	၁၂၁၀၀
၁၀၁	ဦးအောင်ကျော်ဦး	။	၃၀	။	။	၁၈၁၅၀
၁၀၂	ဒေါ်လှမျိုးနွယ်	။	၃၀	ဥက္ကံ(၃၅)	။	၁၆၂၀၀
၁၀၃	ဦးကြည်သာစိုး	ပုဂ္ဂလိ ကပိုင်	၃၀	ဥက္ကံ(၃၆)	မန်ဂျန်ရှား	၃၆၃၀၀
၁၀၄	ဒေါ်မွန်ဦး	။	၂၅	။	။	၁၃၅၀၀
၁၀၅	ဦးခိုင်ထွန်းလင်း	။	၂၅	မြောက်လှိုင်ရိုးမ(၃၉)	။	၃၀၂၅၀
၁၀၆	ဦးညီညီထူး	။	၁၅	မြောက်လှိုင်ရိုးမ(၈)	။	၁၈၁၅၀

စဉ်	စိုက်ပျိုးသူ	နိုင်ငံ/ ပုဂ္ဂလိက ပိုင်	စိုက် ဧက	တည်နေရာ	အပင် အမျိုး အစား	အရေ အတွက်
၁၀၇	ဦးလှစိုး	။	၁၉	မြောက်လှိုင်ရိုးမ(၂၂/၂၃)	။	၁၁၄၉၅
၁၀၈	ဒေါက်တာမြင့်အောင်	။	၁၀	မြောက်လှိုင်(၂၃)	။	၆၀၅၀
၁၀၉	ဦးထွန်းထွန်းဇော်	။	၁၈	မြောက်လှိုင်ရိုးမ(၂၂)	။	၁၀၈၉၀
၁၁၀	ဦးကျော်ကျော်သက်	။	၃	။	။	၁၈၁၅
၁၁၁	ဒေါ်နေမြည်နု	။	၃	။	။	၁၈၁၅
၁၁၂	ဦးမောင်မှီ	။	၃	။	။	၁၈၁၅
၁၁၃	ဦးရဲမင်းထွန်း	။	၂	မြောက်လှိုင်ရိုးမ(၂၁)	။	၁၄၅၂
၁၁၄	ဦးစိုင်းအောင်မင်းထွန်း	။	၃	မြောက်လှိုင်ရိုးမ(၂၂)	။	၁၈၁၅
၁၁၅	ဦးလှမြင့်	။	၃	မြောက်လှိုင်ရိုးမ(၂၁/၂၂)	မန်ဂျန်ရှား ပျဉ်းကတိုး	၈၁၀ ၈၁၀
၁၁၆	ဒေါ်ဝင်းဝင်းဌေး	။	၃	မြောက်လှိုင်ရိုးမ(၂၁)	မန်ဂျန်ရှား	၁၈၁၅
၁၁၇	ဦးအောင်ဇော်လင်း	။	၃	။	။	၁၈၁၅
၁၁၈	ဦးလှစိုး	။	၃	မြောက်လှိုင်ရိုးမ(၂၂)	။	၁၈၁၅
၁၁၉	ဦးဇော်မိုးခိုင်	။	၁၂	မြောက်လှိုင်ရိုးမ(၂၁)	။	၆၄၈၀
၁၂၀	ဦးမင်းတင်ထွေးလှိုင်	။	၃၃	မြောက်လှိုင်ရိုးမ(၁၃)	။	၁၇၈၂၀
၁၂၁	ဒေါ်အေးအေးမာ	။	၅	မြောက်လှိုင်ရိုးမ(၂၁/၂၂)	။	၃၀၂၅
၁၂၂	ဦးသန့်ဇင်	။	၇	မြောက်လှိုင်ရိုးမ(၂၁)	။	၃၇၈၀
၁၂၃	ဦးအောင်သိုက်	။	၅	မြောက်လှိုင်ရိုးမ(၂၂)	။	၃၀၂၅
၁၂၄	ဒေါ်ညိုမိုးညိုမိုးအိ	။	၃	မြောက်လှိုင်ရိုးမ(၂၁)	။	၁၈၁၅
၁၂၅	ဦးကျော်မြင့်ဌေး	။	၃	မြောက်လှိုင်ရိုးမ(၂၂)	။	၁၈၁၅
၁၂၆	ဦးမြင့်အောင်	။	၃	မြောက်လှိုင်ရိုးမ(၂၁)	။	၃၆၃၀
၁၂၇	ဦးဝင်းရွှေ	။	၃	။	။	၁၈၁၅
၁၂၈	ဦးမြင့်မိုးထက်	။	၃	မြောက်လှိုင်ရိုးမ(၂၂)	။	၁၈၁၅
၁၂၉	ဒေါ်ပြုံးသော်တာဘုန်း	ပုဂ္ဂလိ ကပိုင်	၂	မြောက်လှိုင်ရိုးမ(၂၃)	မန်ဂျန်ရှား	၂၄၂၀
၁၃၀	ဦးဝင်းမြင့်မောင်	။	၂၀	။	။	၁၂၁၀၀
၁၃၁	ဒေါ်ဆိုင်းနီ	။	၃	မြောက်လှိုင်ရိုးမ(၂၂)	ပိတောက်	၁၈၁၅
၁၃၂	ဦးအောင်အောင်	။	၃	။	မန်ဂျန်ရှား	၁၈၁၅
၁၃၃	ဦးတင်ဝင်း	။	၃	မြောက်လှိုင်ရိုးမ(၂၁)	။	၁၈၁၅

စဉ်	စိုက်ပျိုးသူ	နိုင်ငံ/ ပုဂ္ဂလိက ပိုင်	စိုက် ဧက	တည်နေရာ	အပင် အမျိုး အစား	အရေ အတွက်
၁၃၄	ဒေါ်ဥမ္မာစန်း	။	၃၀	မြောက်လှိုင်ရိုးမ(၃၅)	။	၁၈၁၅၀
၁၃၅	ဒေါ်အေမီသန့်	။	၃	မြောက်လှိုင်ရိုးမ(၂၀/၂၂)	။	၁၈၁၅
၁၃၆	ဦးဇင်မျိုးအောင်	။	၃	မြောက်လှိုင်ရိုးမ(၂၁)	။	၁၈၁၅
၁၃၇	ဒေါ်အေးမြတ်ကြည်	။	၃	မြောက်လှိုင်ရိုးမ(၂၁)	။	၁၈၁၅
၁၃၈	ဦးငြိမ်းချမ်းကိုကို	။	၂၀	မြောက်လှိုင်ရိုးမ(၃၅)	။	၁၂၁၀၀
၁၃၉	ဒေါ်ဝါဝါတင်	။	၇	မြောက်လှိုင်ရိုးမ(၂၂)	။	၄၂၃၅
၁၄၀	ဒေါ်အေးကျင်	။	၃	"	။	၁၈၁၅
၁၄၁	ဦးဇော်မင်းထွန်း	။	၃၀	မြောက်လှိုင်(၁၅)	။	၁၈၁၅၀
၁၄၂	ဦးဇေယျာထွန်း	။	၁၆	"	။	၉၆၈၀
၁၄၃	ဦးမောင်စံလှ	။	၁၀	မြောက်လှိုင်(၃၈)	။	၆၀၅၀
၁၄၄	ဦးနန္ဒလင်းမောင်	။	၃၂	မြောက်လှိုင်(၁)	။	၁၇၂၈၀
၁၄၅	ဒေါ်ယုဝေခိုင်	။	၃၂	"	။	၁၇၂၈၀
၁၄၆	ဒေါ်အိဖြူဇင်	။	၄၄	ဝါးနက်ချောင်း(၁၀၄)	။	၂၃၇၆၀
၁၄၇	ဒေါ်ဝင်းဝင်းမော်	။	၄၄	"	။	၂၃၇၆၀
၁၄၈	ဦးညွန့်သန်း	။	၄၀	မာဂရီတြီးပိုင်း၊ အကွက်အမှတ်(၃၆/၃၇)	ဝါးဘိုးဝါး	၄၃၂၀
၁၄၉	ဦးအောင်သန်း	။	၄၀	မာဂရီတြီးပိုင်း၊ အကွက်အမှတ်(၃၅)	။	၄၃၂၀
၁၅၀	ဒေါ်ခိုင်ခိုင်ရွှေ	။	၅	မာဂရီတြီးပိုင်း၊ အကွက်အမှတ်(၂၇)	။	၅၄၀
၁၅၁	ဦးရဲရင့်	။	၁၅	သပြေတြီးပိုင်း၊ အကွက် အမှတ်(၄၀)	ဝါး	၂၈၉၅
၁၅၂	ဒေါ်ဖြိုးရည်သာ	။	၁၅	သပြေတြီးပိုင်း၊ အကွက် အမှတ်(၄၀)	။	၂၈၉၅
၁၅၃	ဦးရှိန်းကိုကိုထူး	ပုဂ္ဂလိ ကပိုင်	၁၀	သပြေတြီးပိုင်း၊ အကွက် အမှတ်(၄၀)	ဝါး	၁၉၃၀
၁၅၄	ဦးကျော်ခိုင်ထွန်း	။	၅	သပြေတြီးပိုင်း၊ အကွက် အမှတ်(၄၀)	။	၅၄၀
၁၅၅	ဦးအောင်ရွှေ	။	၅၀	ဥက္ကံတြီးပိုင်း	ဝါးမျိုးစုံ	၉၆၅၀
စုစုပေါင်း			၂၁၄၂			၁၄၆၃၃၇၄

(ဂ) သစ်ထုတ်လုပ်မှု

စဉ်	အမျိုးအစား	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်	ထုတ်လုပ်မှု(တန်)
၁	ကျွန်း	-	၄,၅၀၉၂	-
၂	ပျဉ်းကတိုး/သစ်မာ	-	-	၀.၇၄၉၂
၃	ပိတောက်	-	-	-
၄	ကညင်	-	-	-
၅	အင်/အင်ကြင်း	-	-	-
၆	အခြား	-	၀.၈၁၁၄	၁၈၃.၆၁၂၄
မြို့နယ်ချုပ်		-	၅,၃၂၀၆	၁၈၄.၃၆၁၆

(ဃ) သစ်တောထွက်ပစ္စည်းများ

စဉ်	အမျိုးအစား	ရေတွက်ပုံ	ထုတ်လုပ်မှု
၁	ထင်း	ကုဗတန်	၁၁၀၀.၄
၂	မီးသွေး	ကုဗတန်	၀.၀၀၀၀
၃	ဝါး	လုံး	၂၇၉၀.၀
၄	ကြိမ်	လုံး	၀
၅	ရှားစေး	ပိဿာ	၀
၆	သစ်ခေါက်	ပိဿာ	၀
၇	သစ်ခွ	ပိဿာ	၀
၈	သနပ်ခါး	ပိဿာ	၀
စဉ်	အမျိုးအစား	ရေတွက်ပုံ	ထုတ်လုပ်မှု
၉	ဖာလာစေ့	ပိဿာ	၀
၁၀	ပျားရည်	ပိဿာ	၀
၁၁	ဓနိ	ဗျစ်	၄၄၈.၀

တွင်းထွက်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှုလုပ်ငန်း

၂၈။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၏ တွင်းထွက်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှုလုပ်ငန်းနှင့် ပတ်သက်သော အချက်အလက်များမှာ တဖက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) ဓါတ်သတ္တုတူးဖော်ထုတ်လုပ်မှု

စဉ်	ဓါတ်သတ္တု အမျိုးအစား	ထွက်ရှိသည့်ဒေသ	ထုတ်လုပ်မှု ပမာဏ	ထုတ်လုပ်မှုတန်ဖိုး (ကျပ်သန်းပေါင်း)
မြို့နယ်ချုပ်		တင်ပြရန်မရှိပါ		

(ခ) ကျောက်မျက်တူးဖော်ထုတ်လုပ်မှု

စဉ်	လုပ်ငန်းတည် နေရာ	ကျောက်မျက်ရတနာအမျိုးအစား							
		ရွှေ	ငွေ	ကျောက် စိမ်း	နီလာ	စိန်	ပတ္တ မြား	ပုလဲ	စသည်
မြို့နယ်ချုပ်		တင်ပြရန်မရှိပါ							

စွမ်းအင်နှင့်လျှပ်စစ်ကဏ္ဍ

၂၉။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၏ စွမ်းအင်/လျှပ်စစ်ကဏ္ဍနှင့် ပတ်သက် သော အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) ဓါတ်ဆီ/ဒီဇယ်အရောင်းဆိုင်

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ဆိုင်အမည်	နိုင်ငံ ပိုင်	ပုဂ္ဂလိက ပိုင်	တစ်နှစ်ရောင်းချမှု စည်ပေါင်း	
					ဓါတ်ဆီ	ဒီဇယ်
၁	တိုက်ကြီး	ရတနာ ဆီဆိုင်	-	ပုဂ္ဂလိက	၇၂၀၀	၃၆၀၀
၂	။	Silver Summit	-	။	၆၉၆.၁၈	၁၃၄၀.၄
၃	။	မြတ်မင်္ဂလာ	-	။	၁၉၇၀	၂၅၀၀
၄	။	Terminal	-	။	၁၉၈၁	၂၆၁၁
၅	။	ရတနာဆီဆိုင်	-	။	၂၇၂၀	၁၆၈၀
၆	။	ဇွဲသီဟဆီဆိုင်	-	။	၃၈၄.၂၈	၁၁၃၀.၇၂
၇	။	စိန်သင်	-	။	၁၈၈.၇	၁၇၇.၇
၈	။	UK	-	။	၁၁၁.၄	၄၃.၅
မြို့နယ်ချုပ်			-	၈	၁၅၂၅၁.၅၆	၁၃၀၈၃.၃၂

(ခ) သဘာဝဓါတ်ငွေ့အရောင်းဆိုင်များ

စဉ်	သဘာဝဓါတ်ငွေ့ဆိုင်အမည်	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်	တစ်နှစ်ရောင်းရကုဗပေပေါင်း
၁	-	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		တင်ပြရန်မရှိပါ		

ပို့ဆောင်ရေးနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း

၃၀။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၏ ပို့ဆောင်ရေးနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းနှင့်ပတ်သက်သော အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) လေကြောင်းလမ်း

စဉ်	လေဆိပ်/ရဟတ်ယာဉ်ကွင်းအမည်	တည်နေရာ	မှတ်ချက်
မြို့နယ်ချုပ်		တင်ပြရန်မရှိပါ	

(ခ) ရေကြောင်းလမ်း

စဉ်	ရေကြောင်းလမ်းအမည်	မြို့နယ်အတွင်း		အရှည် ရေမိုင်	ဆိပ်ကမ်း အရေအတွက်	
		မှ	ထိ		သင်္ဘောဆိပ်	အခြား
၁	တိုက်ကြီး	အပျောက်	ဇလွန်	၂၀	၁	-
၂	တိုက်ကြီး	သရက်ချောင်း	ကလော့သော့	၁၅	၁	-
၃	တိုက်ကြီး	အပျောက်	ဓနုဖြူ	၂၀	၁	-
မြို့နယ်ချုပ်				၅၅	၃	-

(ဂ) ရထားလမ်းနှင့် ဘူတာရုံများ

စဉ်	ရထားလမ်းအမည်	မြို့နယ်အတွင်း		အရှည် မိုင်	ဘူတာအရေအတွက်	
		မှ	ထိ		ကြီး	သေး
၁	ရန်ကုန်-ပြည်ရထားလမ်း	တိုက်ကြီး	ဥက္ကံ	၁၈	-	၁
မြို့နယ်ချုပ်				၁၈	-	၁

(ဃ) ကားဂိတ်များ

စဉ်	မြို့နယ် /မြို့	ကားဂိတ် အမည်	ပြေးဆွဲသည့် ခရီးစဉ်	ပြေးဆွဲသည့် ယာဉ် အမျိုးအစား	ပြေးဆွဲ သည့်ယာဉ် စီးရေ
၁	တိုက်ကြီး	အမှတ် (၉၀)YBS	ဥက္ကံ-တိုက်ကြီး-သခင်မြပန်းခြံ	စီးတီးဘတ်စ်	၆၀
၂	။	အမှတ် (၁၂၃)YBS	အဖျောက်-တိုက်ကြီး -ထောက်ကြန့် BOCကွေ့	စီးတီးဘတ်စ်	၃၈
၃	။	အမှတ် (၁၂၄)YBS	ရွာသာ-တော်လတီ-မြို့ချောင်း- BOCကွေ့	မီနီဘတ်စ်	၄
၄	။	အမှတ် (၉၁)YBS	တိုက်ကြီး-မှော်ဘီ-ထောက်ကြန့်- မင်္ဂလာဒုံ-စော်ဘွားကြီးကုန်း- ကျောက်တော်ကြီး	မီနီဘတ်စ်	၇၀
မြို့နယ်ချုပ်					၁၇၂

လမ်းဦးစီးဌာနနှင့်တံတားဦးစီးဌာနမှဆောင်ရွက်သည့်လုပ်ငန်းများ

၃၁။ လမ်းဦးစီးဌာနနှင့်တံတားဦးစီးဌာနများမှ ဆောင်ရွက်သည့်လုပ်ငန်း များမှာအောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) ကားလမ်း

စဉ်	ကားလမ်းအမည်	မြို့နယ်အတွင်း		အရှည်မိုင်
		မှ	ထိ	
၁	ရန်ကုန်-ပြည်လမ်း	၄၂/၅	၇၀/၆	၂၈မိုင် ၁ဖာလုံ
၂	တိုက်ကြီး-ဥတို-ချောင်းသုံးခွ- အဖျောက်လမ်း	၀/၀	၁၄/၄	၁၄ မိုင် ၄ဖာလုံ
၃	တိုက်ကြီး-ဖောင်ကြီး- ပဲခူးလမ်း	၀/၀	၁၂/၃+ ၆၄၇ပေ	၁၂ မိုင်၃ဖာလုံ+ ၆၄၇ပေ
၄	ရေတွင်းကုန်း-မြို့ချောင်း- တော်လတီ-ရွာသာလမ်း	၁၄/၃+ ၃၃၀'	၂၄/၇	၁၀မိုင် ၃ဖာလုံ + ၃၃၀ပေ

(ခ) မြို့နယ်ချင်းဆက်လမ်းများ

စဉ်	လမ်းအမည်	အရှည် (မိုင်-ဖာလုံ)	အမျိုးအစား			မှတ်ချက်
			AC	ကတ္တရာ	ကွန်ကရစ်	
၁	ရန်ကုန်-ပြည်လမ်း-	၂၈မိုင် ၁ဖာလုံ	၁၀မိုင် ၂ဖာလုံ	၁၇မိုင် ၇ဖာလုံ	-	
၂	တိုက်ကြီး-ဖောင်ကြီး- ပဲခူးလမ်း	၁၂မိုင် ၃ဖာလုံ ၆၄၇ပေ	-	၁၂မိုင် ၃ဖာလုံ ၆၄၇ပေ	-	
၃	ရေတွင်းကုန်း-မြို့ချောင်း- တော်လတီ-ရွာသာလမ်း	၁၀မိုင် ၃ဖာလုံ ၃၃၀ပေ	-	၂မိုင် ၂ဖာလုံ ၃၃၀ပေ	၈မိုင် ၁ဖာလုံ	
မြို့နယ်ချုပ်		၅၁မိုင် ၃၁၇ပေ	၁၀မိုင် ၂ဖာလုံ	၃၂မိုင် ၅ဖာလုံ ၃၁၇ပေ	၈မိုင် ၁ဖာလုံ	

(ဂ) တံတားများ

(၁) ပေ(၁၈၀)အထက်တံတားများ

စဉ်	တံတား အမည်	အရှည် (ပေ)	အမျိုး အစား	တည် ဆောက် သည့်ခုနှစ်	သွားလာနိုင် သည့် ယာဉ် (ကား/ရထား)
၁	ဒုံဖျိုက်အင်းတံတား	၂၆၀	R.C Bridge	၂၀၁၅-၂၀၁၆	ကား
၂	လှိုင်မြစ်ကူးတံတား	၇၈၀	။	၂၀၁၅-၂၀၁၆	ကား
၃	အင်းလန်တံတား	၂၄၀	။	၂၀၁၅-၂၀၁၆	ကား
၄	တံတားအမှတ် ၁/၁၀	၂၄၀	။	၂၀၁၆-၂၀၁၇	ကား
မြို့နယ်ချုပ်		၁၅၂၀			

(၂) ပေ(၁၈၀)အောက်တံတားများ

စဉ်	ပေ(၅၀)မှ (၁၈၀)ရှိ တံတား အမည်	အရှည် (ပေ)	အမျိုးအစား	တည်ဆောက်သည့် ခုနှစ်	သွားလာနိုင်သည့် ယာဉ်(ကား/ ရထား)	ပေ(၅၀)အောက် တံတား အရေအတွက်
၁	၃/၅၁ ဂျိုးဖြူ ချောင်းတံတား	၆၀'	သံကူ ကွန်ကရစ်	၁၉၉၀	ကား	(၁၇၃)စင်း ရှေ့ပြန်များ အပါအဝင်
၂	၃/၅၈ အုတ်ပုံ ချောင်းတံတား	၅၂'	။	၁၉၉၀	ကား	
၃	၁/၆၁ ဖလုံ ချောင်းတံတား	၈၅'	။	၁၉၉၀	ကား	
၄	၁/၆၃ လှေဆိပ် တံတား	၁၂၉'	။	၁၉၉၀	ကား	
၅	၃/၆၄ ငှက်ခွာမချောင်းတံတား	၁၄၀'၁၀"	။	၁၉၉၀	ကား	
၆	၂/၁၁ တံတား	၁၂၀'	။	၂၀၁၅	ကား	
၇	၂/၁ တံတား	၅၅'	။	၂၀၀၉	ကား	
၈	၁/၉ လိပ်ကြည်တံတား	၅၀	။	၂၀၀၉	ကား	
၉	၂/၁၀ တံတားညီနောင်	၅၀	။	၂၀၀၉	ကား	
မြို့နယ် ချုပ်		၇၄၁'၀.၈၃"				

(ဃ) လမ်းတံတားသုံးစက်ကိရိယာများ

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	လမ်းတံတားသုံးစက်ကိရိယာများ				လုပ်သား ဦးရေ
		မြေထိုး စက်	မြေကော် စက်	မြေကြိတ် စက်	မြေသယ် ယာဉ်	
၁	တိုက်ကြီး	-	-	၃	-	၃၈၅
မြို့နယ် ချုပ်		-	-	၃	-	၃၈၅

(င) လမ်း/ တံတားအသုံးပြုခကောက်ခံသည့်လုပ်ငန်း

စဉ်	တိုးဂိတ်အမည်	တည်နေရာ	လမ်း/တံတားအရှည်		ကုမ္ပဏီ/အဖွဲ့အစည်း / လူပုဂ္ဂိုလ်
			မှ	ထိ	
၁	တိုက်ကြီးတိုးဂိတ်	၄၄မိုင် ၂ဖာလုံ	၄၆မိုင် ၅ဖာလုံ	၈၀မိုင် ၀ဖာလုံ	Max Highway Co.,Ltd
	မြို့နယ်ချုပ်	၄၄မိုင် ၂ဖာလုံ	၄၆မိုင် ၅ဖာလုံ	၈၀မိုင် ၀ဖာလုံ	Max Highway Co.,Ltd

ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်း

၃၂။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်ရှိဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်း နှင့်ပတ်သက်သော အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

- (၁) ဟိုတယ်၊ မိုတယ်၊ အင်း၊ တည်းခိုခန်း
- (က) ဟိုတယ်

စဉ်	ဟိုတယ်အမည်	ဟိုတယ်		အဆင့်	အခန်းပေါင်း
		နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်		
၁	ဥက္ကံဟိုတယ်		ပုဂ္ဂလိကပိုင်	ကြယ်သုံးပွင့်	၂၀
	မြို့နယ်ချုပ်				၂၀

(ခ) မိုတယ်၊ အင်း၊ တည်းခိုခန်း

စဉ်	မိုတယ်အရေအတွက်	အင်းအရေအတွက်	တည်းခိုခန်းအရေအတွက်
၁	တည်းခိုခန်း	-	၁၀
မြို့နယ်ချုပ်	တည်းခိုခန်း	-	၁၀

(ဂ) ကမ်းခြေနှင့် အပန်းဖြေနေရာများ

စဉ်	ကမ်းခြေ/အပန်းဖြေ နေရာအမည်	တည်နေရာ
-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		တင်ပြရန်မရှိပါ

သမဝါယမအသင်းများ

၃၃။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်တွင်ရှိသောသမဝါယမအသင်းများမှာ အောက်ပါ အတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	သမဝါယမ အသင်းပေါင်း	သမဝါယမ အသင်းစုပေါင်း	မှတ်ချက်
၁	တိုက်ကြီး	၁၇၂	၁	
မြို့နယ်ချုပ်		၁၇၂	၁	

စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အခြေခံအဆောက်အဦများ

၃၄။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်တွင်ရှိသောစီးပွားရေးဆိုင်ရာ အခြေခံအဆောက် အဦများမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) ကုမ္ပဏီ၊ ကုန်စည်ဒိုင်၊ ပွဲရုံများ၊ ဈေးနှင့် ကုန်တိုက်များ

(၁) ကုမ္ပဏီများ

စဉ်	ကုမ္ပဏီအမည်	ဆောင်ရွက် သည့်လုပ်ငန်း	တည်နေရာ
-	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		တင်ပြရန်မရှိပါ	

(၂) ကုန်စည်ခိုင်များ

စဉ်	မြို့နယ်	ကုန်စည်ခိုင်အမည်	ရောင်းဝယ် သည့်ပစ္စည်းများ	တည်နေရာ
-	-	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		တင်ပြရန်မရှိပါ		

(၃) ပွဲရုံများ

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ပွဲရုံအမည်	ရောင်းဝယ် သည့်ပစ္စည်း	တည်နေရာ	မှတ် ချက်
၁	တိုက်ကြီး	ဦးကြည်စိုး	ဆန်၊ပဲအမျိုးမျိုး	အပျောက်(၂)	
၂	။	ဒေါ်သင်းသင်းအေး	။	အပျောက်(၃)	
၃	။	ဦးကျော်ကျော်	။	သဲဖြူကျေးရွာ	
၄	။	ဦးသန်းစိုး	။	အပျောက်(၃)	
မြို့နယ်ချုပ်					

(၄) ဈေးများ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ဈေးအမည်	တည်နေရာ	မှတ်ချက်
၁	တိုက်ကြီး	တိုက်ကြီးမြို့မဈေး	ဈေးရပ်ကွက်၊ တိုက်ကြီးမြို့	
၂	။	ဥက္ကံဈေး	အနော်ရထာ ရပ်ကွက်၊ဥက္ကံမြို့	
၃	။	အပျောက်ဈေး	(၂)ရပ်ကွက်၊ အပျောက်မြို့	
မြို့နယ်ချုပ်		၃		

(၅) ကုန်တိုက်များ

စဉ်	မြို့နယ်	ကုန်တိုက်အမည်	တည်နေရာ	မှတ်ချက်
-	-	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		တင်ပြရန်မရှိပါ		

(ခ) ဘဏ်များ

စဉ်	မြို့နယ် /မြို့	ဘဏ်အမည်	အစိုးရပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်	စုစုပေါင်း
၁	တိုက်ကြီး	မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ်	အစိုးရပိုင်	-	၁
၂	။	လယ်ယာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်	အစိုးရပိုင်	-	၁
၃	။	ကမ္ဘောဇဘဏ်		ပုဂ္ဂလိကပိုင်	၁
၄	။	ဧရာဝတီဘဏ်		။	၁
၅	။	မြဝတီဘဏ်		။	၁
၆	။	သမဝါယမဘဏ်		။	၁
၇	။	ရိုးမဘဏ်		။	၁
မြို့နယ်ချုပ်					၇

(ဂ) စတိုးဆိုင်နှင့်အရောင်းဆိုင်များ

စဉ်	ဆိုင်အမျိုးအစား	အရေအတွက်
၁	စတိုးဆိုင်	၆
၂	ရွှေဆိုင်	၅၃
၃	လျှပ်စစ်ပစ္စည်းဆိုင်	၃၆
၄	ဖုန်း/ဖုန်းပစ္စည်းအရောင်းဆိုင်	၈၃
၅	စာအုပ်ဆိုင်	၃
၆	ဆေးဆိုင်	၄၃
၇	စားသောက်ဆိုင်	၁၄၁
၈	လက်ဖက်ရည်ဆိုင်	၄၉
၉	ကုန်မာဆိုင်	၄၃၅
၁၀	စိုက်ပျိုးရေးပစ္စည်းဆိုင်	၁၁
၁၁	ဆောက်လုပ်ရေးပစ္စည်းဆိုင်	၁၇

စဉ်	ဆိုင်အမျိုးအစား	အရေအတွက်
၁၂	ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းဆိုင်	၂၃၄
၁၃	ဆန်ဆိုင်	၁၄
၁၄	အဝတ်အထည်ဆိုင်	၅၂
၁၅	နိဗ္ဗာန်ကုန်ဆိုင်	၂
	မြို့နယ်ချုပ်	၇၅၃

စည်ပင်သာယာရေးလုပ်ငန်းများ

၃၅။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၏ စည်ပင်သာယာရေးလုပ်ငန်းများမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) ဈေးလုပ်ငန်း

စဉ်	မြို့နယ် /မြို့	ဈေးအမည်	ဆိုင်ခန်းအရေအတွက်	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်	တည်နေရာ
၁	တိုက်ကြီး	တိုက်ကြီးမြို့မဈေး	၉၆၇	နိုင်ငံပိုင်		ဈေးရပ်ကွက်၊ တိုက်ကြီး
၂	။	ဥက္ကံဈေး	၆၉၁	။		အနော်ရထာရပ်ကွက်၊ ဥက္ကံမြို့
၃	။	အပျောက်ဈေး	၄၇၅	။		(၂)ရပ်ကွက်၊ အပျောက်မြို့
	မြို့နယ်ချုပ်		၂၁၃၃	၃		

(ခ) သောက်သုံးရေရရှိရေးလုပ်ငန်း

စဉ်	စက်ရုံအမည်	တည်နေရာ	အမျိုးအစား	တစ်ရက်ထုတ်လုပ်မှု (ဂါလံ)	ဖြန့်ဖြူးနိုင်မှု (အိမ်ခြေ)
၁	ဥက္ကံဈေးရေစက်	ဥက္ကံဈေး	၆"စက်ရေတွင်း	၂၆၀၀၀	၈၅
မြို့နယ်ချုပ်				၂၆၀၀၀	၈၅

(ဂ) သန့်ရှင်းရေးလုပ်ငန်း

စဉ်	မြို့နယ် /မြို့	သန့်ရှင်းရေးသုံးစက်ကိရိယာများ(စီး)				လုပ်သားဦးရေ
		သန့်ရှင်းရေးယာဉ်	မိလ္လာယာဉ်	ဖုံစုပ်စက်	ရေစုပ်စက်	
၁	တိုက်ကြီး	၂	၁	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		၂	၁	-	-	-

(ဃ) လမ်း/တံတားလုပ်ငန်း

(၁) လမ်းလုပ်ငန်း

စဉ်	မြို့နယ် /မြို့	လမ်းပေါင်း (လမ်း)	စုစုပေါင်းလမ်းအရှည် (မိုင်)	ကတ္တရာလမ်းပေါင်း		ကျောက်ခင်းလမ်းပေါင်း		မြေသားလမ်းပေါင်း		ကွန်ကရစ်လမ်းပေါင်း	
				လမ်း	မိုင်	လမ်း	မိုင်	လမ်း	မိုင်	လမ်း	မိုင်
၁	တိုက်ကြီး	၆၃	၈/၃.၆၇	-	-	-	-	-	-	၆၃	၈/၃.၆၇
မြို့နယ်ချုပ်		၆၃	၈/၃.၆၇	-	-	-	-	-	-	၆၃	၈/၃.၆၇

(၂) တံတားလုပ်ငန်း

စဉ်	မြို့နယ် /မြို့	တံတားပေါင်း(စင်း)				
		သံ	ကွန်ကရစ်	အုတ်	Box Colvert	ပေါင်း
၁	တိုက်ကြီး	-	၂	၁	၃၃	၃၆
မြို့နယ်ချုပ်		-	၂	၁	၃၃	၃၆

(၃) လမ်းတံတားသုံးစက်ကိရိယာများ

စဉ်	မြို့နယ် /မြို့	လမ်းတံတားသုံးစက်ကိရိယာများ				လုပ်သား ဦးရေ
		မြေထိုးစက်	မြေကော်စက်	မြေကြိတ်စက်	မြေသယ်ယာဉ်	
၁	တိုက်ကြီး	-	-	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		-	-	-	-	-

ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းနှင့် မီဒီယာလုပ်ငန်းများ

၃၆။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်တွင်ရှိသော ပုံနှိပ်တိုက်နှင့် မီဒီယာလုပ်ငန်းများမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းနှင့် တေးသံသွင်း၊ ဗီဒီယို

စဉ်	မြို့နယ် /မြို့	ပုံနှိပ်စက်		လုပ်ငန်းပုံစံ	ပစ္စည်း	တေးသံသွင်း	ဗီဒီယို
		ဒစ်ဂျစ်လ်	ပုံနှိပ်စက်				
၁	တိုက်ကြီး	-	-	၂	၁၈	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		-	-	၂	၁၈	-	-

(ခ) မီဒီယာလုပ်ငန်းများ

စဉ်	မြို့နယ် /မြို့	သတင်းစာ	တစ်လဖြန့်စောင်ရေ	ဂျာနယ်အမည်	တစ်လဖြန့်စောင်ရေ
မြို့နယ်ချုပ်		တင်ပြရန်မရှိပါ			

ပြည်တွင်းအသားတင်ထုတ်လုပ်မှုနှင့်ဝန်ဆောင်မှုတန်ဖိုး

၃၇။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၏ ပြည်တွင်းအသားတင် ထုတ်လုပ်မှုနှင့် ဝန်ဆောင်မှု တန်ဖိုးကို အောက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်-

(ကျပ်သန်းပေါင်း)

စဉ်	အကြောင်းအရာ	၂၀၂၁-၂၀၂၂ ဘဏ္ဍာနှစ် ဧပြီလမှ ဒီဇင်ဘာလထိ	၂၀၂၂-၂၀၂၃ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ရည်မှန်းချက် တန်ဖိုး	၂၀၂၂-၂၀၂၃ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ဧပြီလမှ မတ်လအထိ ဆောင်ရွက်နိုင်မှု		
				တန်ဖိုး	အကောင် အထည် ဖော်နိုင်မှု	တိုး တက်မှု %
၁	ထုတ်လုပ်မှုတန်ဖိုး	၁၉၀၇၇၈.၂	၂၆၆၆၀၅.၆	၁၉၅၄၇၃.၈	၇၃.၅	၂.၅
၂	ဝန်ဆောင်မှုတန်ဖိုး	၄၀၃၈၆.၁	၅၆၀၀၆.၇	၄၁၄၅၀.၉	၇၄.၀	၂.၆
၃	ကုန်သွယ်မှုတန်ဖိုး	၇၇၃၃၇.၁	၁၀၁၅၇၅.၇	၇၉၁၄၆.၀	၇၇.၉	၂.၃
၄	အသားတင်ထုတ် လုပ်မှုနှင့်ဝန်ဆောင် မှုတန်ဖိုး	၃၀၈၅၀၁.၅	၄၂၄၁၈၈.၀	၃၁၆၀၇၀.၇	၇၄.၅	၂.၅

တစ်ဦးချင်းဝင်ငွေ

၃၈။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၏ တစ်ဦးချင်းဝင်ငွေကို အောက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်-

စဉ်	၂၀၂၀-၂၀၂၁	၂၀၂၁-၂၀၂၂	၂၀၂၂-၂၀၂၃
၁	၁၆၁၂၅၁၃	၁၅၆၀၀၂၁	၁၆၆၅၈၇၃

အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းလုပ်ငန်းအလိုက် အလုပ်လုပ်သူဦးရေ

၃၉။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၏ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း လုပ်ငန်းအလိုက် အလုပ်လုပ်ကိုင်သူဦးရေမှာအောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါ သည်-

စဉ်	မြို့နယ် /မြို့	အစိုးရဝန်ထမ်း	ဝန်ဆောင်မှု	စိုက်ပျိုးရေး	မွေးမြူရေး	အရောင်း အဝယ်	စက်မှုလက်မှု	ရေလုပ်ငန်း	ကျပ်နန်း	အခြား	စုစုပေါင်း
၁	တိုက်ကြီး	၅၂၂၁	-	၂၈၀၉၂	၃၀၄၆	၃၃၀၇၁	၄၇၈	-	-	-	၆၉၉၀၈
	မြို့နယ်ချုပ်	၅၂၂၁	-	၂၈၀၉၂	၃၀၄၆	၃၃၀၇၁	၄၇၈	-	-	-	၆၉၉၀၈

အလုပ်လုပ်နိုင်သူဦးရေနှင့် အလုပ်လက်မဲ့ဦးရေ

၄၀။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်တွင် ရှိသော အလုပ်လုပ်နိုင်သူဦးရေနှင့် အလုပ် လက်မဲ့ နှုန်းကို အောက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ် /မြို့	အလုပ်လုပ်နိုင် သူဦးရေ	လုပ်ငန်းခွင်ရှိ လုပ်သားဦးရေ	အလုပ် လက်မဲ့ဦးရေ	အလုပ်လက်မဲ့ ရာခိုင်နှုန်း
၁	တိုက်ကြီး	၂၀၄၇၉၇	၁၆၀၄၃၉	၄၄၃၅၈	၂၁.၆%
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၀၄၇၉၇	၁၆၀၄၃၉	၄၄၃၅၈	၂၁.၆%

အခန်း(၇)

လူမှုရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

ပညာရေးကဏ္ဍ

၄၁။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်တွင်ရှိသော ပညာရေးဆိုင်ရာအချက်အလက် များ မှာ အောက်ပါအတိုင်းဖော်ပြအပ်ပါသည်-

(က) အဆင့်မြင့်ပညာ

စဉ်	တက္ကသိုလ်/ ကောလိပ်/ သိပ္ပံကျောင်း အမည်	တည် နေရာ	အကျယ် အဝန်း (ဧက)	ဆရာ/ ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်း သား/သူ ဦးရေ	ဆရာနှင့် ကျောင်းသား အချိုး
-	-	-	-	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		တင်ပြရန်မရှိပါ				

(ခ) အခြေခံပညာ

(၁) အထကကျောင်းများ

စဉ်	ကျောင်း အမည်	တည်နေရာ	အကျယ် အဝန်း (ဧက)	ဆရာ/ ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်း သား / သူဦးရေ	ဆရာနှင့် ကျောင်း သားအချိုး
၁	ထ(မြို့မ)တိုက်ကြီး	ဗောဓိကုန်းရပ်ကွက်	၂.၃၉	၆၆	၁၈၃၈	၁:၂၈
၂	ထ(တိုက်ကြီး)	အင်္ဂလားရပ်ကွက်	၁၂.၆၈	၅၂	၁၁၃၄	၁:၂၂
၃	ထ(တာခွ)	တာခွကျေးရွာ	၂.၃၄	၂၈	၆၆၃	၁:၂၄
၄	ထ(ဖလုံ)	ဖလုံကံကုန်းကျေးရွာအုပ်စု	၂.၂၀	၂၂	၄၈၅	၁:၂၂
၅	ထ(ဥက္ကံ)	အနော်ရထာ ရပ်ကွက်	၁၁.၆၉	၅၈	၁၃၇၈	၁:၂၄
၆	ထ(ဘန်ဘွေးကွင်း)	ချင်းကုန်း ကျေးရွာအုပ်စု	၂.၅၆	၂၇	၇၅၈	၁:၂၈
၇	ထ(တော်လတီ)	တော်လတီ ရွာအုပ်စု	၆.၀၁	၂၈	၅၅၉	၁:၂၀
၈	ထ(ရွာသာ)	မိုးခေါင်ကျေးရွာအုပ်စု	၃.၈၄	၂၁	၄၄၅	၁:၂၁
၉	ထ(ကျွန်းတောကုန်း)	ဂုံညင်းတန်းကျေးရွာအုပ်စု	၁၀.၂၀	၂၄	၅၃၉	၁:၂၀
၁၀	အထက(အဖျောက်)	အဖျောက်(၂)ရပ်ကွက်	၁၂.၀၀	၃၃	၅၇၆	၁:၂၂
	မြို့နယ်ချုပ်		၆၅.၉၁	၃၅၉	၈၃၇၅	၁:၂၃

(၂) အထက(ခွဲ)ကျောင်းများ

စဉ်	ကျောင်းအမည်	တည်နေရာ	အကျယ်အဝန်း (ဧက)	ဆရာ/ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်းသား / သူဦးရေ	ဆရာနှင့် ကျောင်းသားအချိုး
၁	အထက(ခွဲ)မြို့မ(၃)	ရှမ်းစုရပ်ကွက်	၁.၃၉	၂၆	၈၇၆	၁:၃၄
၂	အထက(ခွဲ)(ဂျိုးဖြူစံပြ)	ဂျိုးဖြူကျေးရွာ	၂.၈၉	၂၄	၇၃၃	၁:၃၁
၃	အထက(ခွဲ)(သိမ်ကုန်း)	ဥက္ကံကုန်းကျေးရွာ	၄.၃၀	၁၇	၄၀၂	၁:၂၄
၄	အထက(ခွဲ)(ဥတို)	ဥတိုကျေးရွာ	၄.၇၂	၁၄	၃၈၀	၁:၂၇
၅	အထက(ခွဲ)(ကပစ-၁၁)	လိမ္မော်ခြံကျေးရွာ	၂.၄၀	၂၄	၆၇၇	၁:၂၈
၆	အထက(ခွဲ)(ဖလုံဘူတာရှေ့)	ဖလုံဘူတာကျေးရွာ	၁.၀၆	၂၂	၆၀၂	၁:၂၇
၇	အထက(ခွဲ)(ပျဉ်းမကုန်း)	ပျဉ်းမကုန်းကျေးရွာ	၅.၉၀	၁၃	၂၈၁	၁:၂၂
၈	အထက(ခွဲ)(ငါးလာချောင်း)	ငါးလာချောင်းကျေးရွာ	၀.၇၈	၁၈	၄၁၀	၁:၂၃
၉	အထက(ခွဲ)(သနပ်ချောင်း)	သနပ်ချောင်းကျေးရွာ	၁.၃၇	၁၉	၃၉၆	၁:၂၁
၁၀	အထက(ခွဲ)(ပန်းတုန်းပိတ်)	အဖျောက်(၄)ရပ်ကွက်	၁.၄၄	၁၈	၃၃၉	၁:၁၉
၁၁	အထက(ခွဲ)(ကတိုင်စိန်)	ကတိုင်စိန်ကျေးရွာ	၁.၈၀	၁၂	၃၁၈	၁:၂၇
၁၂	အထက(ခွဲ)(ရေတွင်းကုန်းရေ)	ရေတွင်းဖြူကျေးရွာ	၂.၈၂	၁၁	၂၄၈	၁:၂၃
၁၃	အထက(ခွဲ)(ဆောက်ဝိုင်းကြီး)	ကတိုင်စိန်ကျေးရွာ	၁.၉၇	၁၃	၃၄၉	၁:၂၇
၁၄	အထက(ခွဲ)(သဲဖြူဥက္ကံ)	ပန်းပင်တန်းကျေးရွာ	၁.၅၃	၁၂	၄၁၉	၁:၃၅
	မြို့နယ်ချုပ်		၂၀.၀၇	၁၆၂	၄၀၃၉	၁:၂၅

(၃) အလကကျောင်းများ

စဉ်	ကျောင်းအမည်	တည်နေရာ	အကျယ်အဝန်း (ဧက)	ဆရာ/ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်းသား/ သူဦးရေ	ဆရာနှင့် ကျောင်းသားအချိုး
၁	အလက(မြို့မ ၁၂)	ရှမ်းစုရပ်ကွက်	၁.၄၂	၁၉	၆၂၇	၁:၃၃
၂	အလက(သရက်ချောင်း)	သရက်ချောင်းကျေးရွာ	၁.၆၉	၁၅	၄၆၉	၁:၃၁
၃	အလက(သပြေကုန်း)	သပြေကုန်းကျေးရွာ	၁.၄၈	၁၀	၂၁၁	၁:၂၁
၄	အလက(သစ်ခေါင်းကြီး)	ဘွတ်ကုန်းကျေးရွာ	၅.၉၀	၁၂	၂၂၅	၁:၁၉
၅	အလက(ကျုံ့တကင်း)	ကျုံ့တကင်းကျေးရွာ	၁.၉၄	၁၄	၁၆၁	၁:၁၂
၆	အလက(ရေပေါ်သောင်)	ရေပေါ်သောင်ကျေးရွာ	၀.၈၈	၁၀	၁၀၂	၁:၁၀
	မြို့နယ်ချုပ်		၁၃.၃၁	၈၀	၁၇၉၅	၁:၂၂

(၄) အလက(ခွဲ)ကျောင်းများ

စဉ်	ကျောင်းအမည်	တည်နေရာ	အကျယ်အဝန်း (ဧက)	ဆရာ/ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်းသား/ သူဦးရေ	ဆရာနှင့် ကျောင်းသား အချိုး
၁	အလက(ခွဲ)(ဥပုံ-၁)	ဥပုံကျေးရွာ	၁.၇၃	၈	၃၀၆	၁:၃၈
၂	အလက(ခွဲ)(ဝါဒလီရေသိုး)	ဥက္ကံရေသိုးကျေးရွာ	၂.၂၁	၁၀	၁၆၆	၁:၁၇
၃	အလက(ခွဲ)(သံပရာခုန်)	ကမ်းမြောင်ကျေးရွာ	၃.၁၁	၁၀	၁၂၅	၁:၁၃
၄	အလက(ခွဲ)(ကွဲဘုတ်)	ကွဲဘုတ်ကျေးရွာ	၁.၁၂	၉	၂၁၇	၁:၂၄
၅	အလက(ခွဲ)(အင်းတရာ)	အင်းတရာကျေးရွာ	၂.၂၇	၁၁	၂၄၂	၁:၂၂
၆	အလက(ခွဲ)(ငှက်ဆိုးကွင်း)	ရေတွင်းကုန်းကျေးရွာ	၁.၈၁	၁၃	၂၂၈	၁:၁၈
၇	အလက(ခွဲ)(ဇွဲမူ)	မင်းလှဝကျေးရွာအုပ်စု	၀.၅၀	၅	၁၁၉	၁:၂၄
၈	အလက(ခွဲ)(ကံကလေးအေ)	ကံကလေးအေကျေးရွာ	၀.၆၁	၁၁	၁၆၄	၁:၁၅
၉	အလက(ခွဲ)(ကင်းမတီးလယ်)	ကင်းမတီးကျေးရွာ	၁.၃၆	၁၀	၂၅၈	၁:၂၆
၁၀	အလက(ခွဲ)(စမ်းရွာ)	စမ်းရွာကျေးရွာ	၀.၉၀	၈	၂၀၁	၁:၂၅
၁၁	အလက(ခွဲ)(တကူဆိပ်)	ဂျေကျေးရွာ	၂.၀၀	၈	၁၅၁	၁:၁၉
၁၂	အလက(ခွဲ)(လက်ထုပ်ကုန်း)	သဲဖြူကျေးရွာ	၀.၅၆	၁၃	၁၆၅	၁:၁၃
၁၃	အလက(ခွဲ)(ပန်းဆွဲဟောင်း)	တော်ခရမ်းကျေးရွာ	၂.၁၈	၉	၁၈၆	၁:၂၁
၁၄	အလက(ခွဲ)(ဘိန္နော)	ဘိန္နောကျေးရွာ	၁.၀၁	၅	၁၀၈	၁:၂၂
၁၅	အလက(ခွဲ)(အလယ်ကင်း)	ရေပေါ်သောင်ကျေးရွာ	၀.၆၄	၉	၂၈၈	၁:၃၂
	စုစုပေါင်း		၂၂.၀၁	၁၃၉	၂၉၂၄	၁:၂၁

(၅) မူလွန်ကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ် /မြို့	ကျောင်းအရေအတွက်	ဆရာ/ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်းသား / သူဦးရေ	ဆရာနှင့် ကျောင်းသား အချိုး
၁	တိုက်ကြီး	၅၉	၅၁၄	၁၁၅၃၁	၁:၂၂
	မြို့နယ်ချုပ်	၅၉	၅၁၄	၁၁၅၃၁	၁:၂၂

(၆) အမကကျောင်းများ

စဉ်	ကျောင်းအရေအတွက်	ဆရာ/ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်းသား/သူဦးရေ	ဆရာနှင့်ကျောင်းသားအချိုး
၁	၂၀၃	၉၅၇	၁၅၅၀၈	၁:၁၆

(ဂ) မူလတန်းကြိုကျောင်း

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ကျောင်းအမည်	ဆရာ/ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်းသား/သူဦးရေ	အချိုး
	မြို့နယ်ချုပ်	တင်ပြရန်မရှိပါ			

(ဃ) ဘုန်းတော်ကြီးသင် ပညာရေးကျောင်း

စဉ်	ကျောင်းအမည်	တည်နေရာ	ဆရာ/ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်းသား/သူဦးရေ	အချိုး
၁	ပန်းတပွင့်တောင်	တောရသီးသန့်	၁၂	၁၈၆	၁:၁၆
၂	ပညာလင်္ကာရ	မင်္ဂလာရပ်ကွက်	၆	၁၃၅	၁:၂၃
၃	မဟာဗောဓိ	သနပ်ချောင်း	၈	၃၆၉	၁:၄၆
၄	ဓမ္မရောင်ခြည်	ဗမာကံကုန်း	၅	၁၀၂	၁:၂၆
	မြို့နယ်ချုပ်		၃၁	၇၉၂	၁:၆၉

(င) ကျောင်းနေအရွယ်ကလေးများ ကျောင်းအပ်နှံမှု

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	(၅)နှစ်ပြည့်ကလေး			ကျောင်းအပ်နှံမှု			ကျောင်းအပ်နှံမှု %
		ကျား	မ	ပေါင်း	ကျား	မ	ပေါင်း	
၁	တိုက်ကြီး	၃၅၆၇	၃၂၉၈	၆၈၆၅	၃၅၀၆	၃၂၇၈	၆၇၈၄	၉၈.၉၂%
	မြို့နယ်ချုပ်	၃၅၆၇	၃၂၉၈	၆၈၆၅	၃၅၀၆	၃၂၇၈	၆၇၈၄	၉၈.၉၂%

(စ) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း အောင်မြင်မှု

စဉ်	မြို့နယ် /မြို့	၂၀၂၀-၂၀၂၁ခုနှစ်				၂၀၂၁-၂၀၂၂ခုနှစ်			
		စာရင်းရှိ	ဖြေဆို	အောင်မြင်	%	စာရင်းရှိ	ဖြေဆို	အောင်မြင်	%
၁	တိုက်ကြီး	၄၉၉၇	၄၆၈၅	၁၆၈၉	၃၆.၀၅	၁၇၉၄	၁၆၁၀	၈၀၃	၄၉.၈၈
	မြို့နယ်ချုပ်	၄၉၉၇	၄၆၈၅	၁၆၈၉	၃၆.၀၅	၁၇၉၄	၁၆၁၀	၈၀၃	၄၉.၈၈

(ဆ) စာတတ်မြောက်မှုရာနှုန်း

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	မြို့နယ် လူ ဦးရေ	(၁၅)နှစ်အထက် လူဦးရေ	စာတတ် မြောက်ဦးရေ	စာတတ် မြောက်မှုနှုန်း
၁	တိုက်ကြီး	၂၈၈၂၃၂	၁၈၇၉၄၂	၁၈၇၉၄၂	၁၀၀
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၈၈၂၃၂	၁၈၇၉၄၂	၁၈၇၉၄၂	၁၀၀

(ဇ) သင်ကြားမှု၊ သင်ယူမှု၊ အထောက်အကူပြု စာသင်ခန်း များ ဖွင့်လှစ်နိုင်မှု အခြေအနေ

(၁) အထက ကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	အထက်တန်းကျောင်း					
		စာရင်းရှိ	Media တပ်ပြီး	3PLT တပ်ပြီး	2PLT တပ်ပြီး	1PLT တပ်ပြီး	ပေါင်း
၁	တိုက်ကြီး	၂၄	၂	၁၉	၂	၀	၂၄
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၄	၂	၁၉	၂	၀	၂၄

(၂) အလက ကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	အလယ်တန်းကျောင်း					
		စာရင်းရှိ	Media တပ်ပြီး	3PLT တပ်ပြီး	2PLT တပ်ပြီး	1PLT တပ်ပြီး	ပေါင်း
၁	တိုက်ကြီး	၈၀	-	၂၆	၂၇	၂၇	၈၀
	မြို့နယ်ချုပ်	၈၀	-	၂၆	၂၇	၂၇	၈၀

(၃) အမက ကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	မူလတန်းကျောင်း					
		စာရင်းရှိ	Media တပ်ပြီး	3PLT တပ်ပြီး	2PLT တပ်ပြီး	1PLT တပ်ပြီး	ပေါင်း
၁	တိုက်ကြီး	၂၀၃	-	၁၀	၃၄	၁၅၉	၂၀၃
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၀၃	-	၁၀	၃၄	၁၅၉	၂၀၃

(ဈ) စာကြည့်တိုက်များ ဖွင့်လှစ်နိုင်မှု

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	အုပ်ချုပ်ရေး	ပညာရေး	ပြန်ဆက်	ဘုန်းကြီးကျောင်း	အခြား	ပေါင်း
၁	တိုက်ကြီး		၁၀				၁၀
	မြို့နယ်ချုပ်		၁၀				၁၀

ကျန်းမာရေးကဏ္ဍ

၄၂။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၏ ကျန်းမာရေးကဏ္ဍဆိုင်ရာ အချက်အလက်များမှာ တစ်ဖက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) ဆေးရုံများ

စဉ်	ဆေးရုံအမည်	တည်နေရာ	အစိုးရ/ ပုဂ္ဂလိက	ကုတင် အရေ အတွက်
၁	တိုက်ကြီးမြို့နယ်ဆေးရုံ	ဗောဓိကုန်းရပ်ကွက်	အစိုးရ	၅၀
၂	တော်လတီတိုက်နယ်ဆေးရုံ	တော်လတီ	အစိုးရ	၁၆
၃	အိုင်ကလောင်တိုက်နယ်ဆေးရုံ	အိုင်ကလောင်	အစိုးရ	၁၆
၄	အဖျောက်တိုက်နယ်ဆေးရုံ	အဖျောက်(၃)ရပ်ကွက်	အစိုးရ	၂၅
၅	ဥက္ကံတိုက်နယ်ဆေးရုံ	ဥက္ကံမြို့	အစိုးရ	၁၆
၆	ကောင်းချမ်းမြေ	ရှမ်းစုရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	၁၆
မြို့နယ် ချုပ်		၅		၁၂၃

(ခ) ဆေးပေးခန်းများ

စဉ်	ဆေးပေးခန်း အမည်	တည်နေရာ	အစိုးရ/ ပုဂ္ဂလိက	ကုသသည့် ရောဂါအမျိုးအစား
၁	ကျော်	ရှမ်းစုရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၂	ပြည်သူ့မေတ္တာ	ဥက္ကံမြို့	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၃	မြင့်ရတနာ	ဗောဓိကုန်းရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၄	ရွှေအိုးကြီး	ဥက္ကံမြို့	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၅	ရန်ကုန်	ဗောဓိကုန်းရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၆	ချမ်းမြေ့	ဘူတာရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၇	ထူး	ရှမ်းစုရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၈	ထူး	ရှမ်းစုရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	မျက်စိအထူးကု
၉	အောင်	ဘူတာရုံလမ်း	ပုဂ္ဂလိက	သွားနှင့်ခံတွင်း
၁၀	သုခစံ	ဥက္ကံမြို့	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၁၁	စေတနာ	အိုးတန်းရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	သွားနှင့်ခံတွင်း
၁၂	ကျော်ဇေယျ	ဥက္ကံမြို့	ပုဂ္ဂလိက	သွားနှင့်ခံတွင်း
၁၃	ပြည့်	ဥက္ကံမြို့	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ

စဉ်	ဆေးပေးခန်း အမည်	တည်နေရာ	အစိုးရ/ ပုဂ္ဂလိက	ကုသသည့် ရောဂါအမျိုးအစား
၁၄	မြတ်	တိုက်ကြီး	ပုဂ္ဂလိက	သွားနှင့်ခံတွင်း
၁၅	သပြေ	မင်္ဂလာရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၁၆	မင်းကျော်သူ	ရှမ်းစုရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၁၇	ဖြိုးသူခ	အဖျောက်(၃)ရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	သွား
၁၈	လင်း	ဈေးရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၁၉	ကျား	ဈေးရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၂၀	အောင်မြတ်သူ	ဈေးရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၂၁	တိုက်ကြီးအထူးကု	ဗောဓိကုန်းရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၂၂	တိုက်ကြီးအထူးကု	ဗောဓိကုန်းရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	ခါတ်ခွဲ
၂၃	တိုက်ကြီးအထူးကု	ဗောဓိကုန်းရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	ခါတ်မှန်
၂၄	ဝင်း	ရှမ်းစုရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၂၅	တော်ဝင်	အိုးတန်းရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	ခါတ်မှန်
၂၆	တော်ဝင်	အိုးတန်းရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၂၇	ပြည့်စုံ	ဥက္ကံမြို့	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၂၈	ရွက်စိမ်း	အိုးတန်းရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၂၉	အောင်မေတ္တာ	တော်လတီကျေးရွာ	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၃၀	စေတနာ	အိုးတန်းရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၃၁	စေတနာ	ဘူတာရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၃၂	ကောင်း	ဥက္ကံမြို့	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၃၃	အောင်	အဖျောက်(၃)ရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၃၄	အောင်ပါရမီ	ဗောဓိကုန်းရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	ခါတ်မှန်
၃၅	သပြေ	ဗောဓိကုန်းရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၃၆	ပီတိ	အဖျောက်(၃)ရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၃၇	ကျော်	ရှမ်းစုရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	သွားနှင့်ခံတွင်း
၃၈	ပျဉ်းမကုန်း	ပျဉ်းမကုန်းကျေးရွာ	ပုဂ္ဂလိက	သားဖွားခန်း
၃၉	မြတ်ချမ်းသာ	ကျန်စစ်သားရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	သွားနှင့်ခံတွင်း

စဉ်	ဆေးပေးခန်း အမည်	တည်နေရာ	အစိုးရ/ ပုဂ္ဂလိက	ကုသသည့် ရောဂါအမျိုးအစား
၄၀	မေတ္တာအေး	ဗောဓိကုန်းရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၄၁	အောင်မေတ္တာ	ဗောဓိကုန်းရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	ဓါတ်မှန်
၄၂	ထူး	ဈေးရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	ဓါတ်မှန်
၄၃	အာလာဒင်	အပျောက်(၂)ရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၄၄	ထက်	ဂျိုးဖြူကျေးရွာအုပ်စု	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၄၅	အာရောဂျံ	ဗောဓိကုန်းရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၄၆	သုခ	ဖိုးခေါင်ကျေးရွာအုပ်စု	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ
၄၇	သုခအောင်	အိုးတန်းရပ်ကွက်	ဓါတ်ခွဲခန်း	အထွေထွေ
၄၈	သုခအောင်	အိုးတန်းရပ်ကွက်	ဓါတ်ခွဲခန်း	ဓါတ်ခွဲခန်း
၄၉	ကျား	ဈေးရပ်ကွက်	ဓါတ်ခွဲခန်း	ဓါတ်မှန်
မြို့နယ် ချုပ်		၄၉		

(ဂ) ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန/ဌာနခွဲ

စဉ်	ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနအမည်	တည်နေရာ
၁	ဥက္ကံတိုက်နယ်ကျန်းမာရေးဌာန	ဥက္ကံလမ်းကျိုး
၂	တော်လတီတိုက်နယ်ကျန်းမာရေးဌာန	တော်လတီ
၃	အိုင်ကလောင်တိုက်နယ်ကျန်းမာရေးဌာန	အိုင်ကလောင်
၄	အပျောက်တိုက်နယ်ကျန်းမာရေးဌာန	အပျောက်
၅	ဂျိုးဖြူတိုက်နယ်ကျန်းမာရေးဌာန	ဂျိုးဖြူ
၆	ကံကုန်းတိုက်နယ်ကျန်းမာရေးဌာန	ကံကုန်း
၇	စမ်းရွာတိုက်နယ်ကျန်းမာရေးဌာန	ဝက်ဖြူကုန်း
၈	သရက်ချောင်းတိုက်နယ်ကျန်းမာရေးဌာန	သရက်ချောင်း
၉	မိခင်နှင့်ကလေးကျန်းမာရေးဌာန	ဗောဓိကုန်းရပ်ကွက်
၁	ရွာမကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ဥက္ကံရွာမ
၂	သစ်ခေါင်းကြီးကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	သစ်ခေါင်းကြီး

စဉ်	ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနအမည်	တည်နေရာ
၃	ဒိုက်အင်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ဒိုက်အင်း
၄	ရေနက်လမ်းဝင်ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ရေနက်လမ်းဝင်(ရှေ့)
၅	ကတိုင်စိန်ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ကတိုင်စိန်
၆	ရေတွင်းဖြူကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ရေတွင်းဖြူ
၇	မင်းလှဝကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	မင်းလှဝ
၈	ခုနှစ်ကျိုက်ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ခုနှစ်ကျိုက်(အရှေ့)
၉	တော်ခရမ်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	တော်ခရမ်း
၁၀	ပျဉ်းမကုန်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ပျဉ်းမကုန်း
၁၁	လှည်းလမ်းကူးကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ချောင်းသုံးခွ
၁၂	အောက်ရေကံကုန်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	အောက်ရေကံကုန်း
၁၃	ကျောင်းကုန်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ကျောင်းကုန်း
၁၄	ရေပေါ်သောင်ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ရေပေါ်သောင်
၁၅	လက်ထုတ်ကုန်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	လက်ထုတ်ကုန်း
၁၆	မိုးကုလားကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	မိုးကုလားအနောက်စု
၁၇	ကြောပုံဂံချောင်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ကြောပုံဂံချောင်း
၁၈	အုန်းပင်ကွင်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	အုန်းပင်ကွင်း
၁၉	လောက်လေးချောင်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	လောက်လေးချောင်း
၂၀	လိမ္မော်ခြံကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	လိမ္မော်ခြံ
၂၁	ကျိုက်စကိုင်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ကျိုက်စကိုင်း
၂၂	ချင်းကုန်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ချင်းကုန်း
၂၃	ဖလုံဘူတာကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ဖလုံ
၂၄	ဥတိုကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ဥတို
၂၅	စပါးကိုင်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	စပါးကိုင်း
၂၆	ဥပွဲကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ဥပွဲ
၂၇	သနပ်ချောင်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	သနပ်ချောင်း
၂၈	ပိန္နဲကုန်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ပိန္နဲကုန်း
၂၉	ကျွန်းတောကုန်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ကျွန်းတောကုန်း
၃၀	မအူခုံကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	မအူခုံ

စဉ်	ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနအမည်	တည်နေရာ
၃၁	ပန်းပင်တန်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ပန်းပင်တန်း
၃၂	ရေတွင်းကုန်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ရေတွင်းကုန်း
၃၃	ကျွဲဘုတ်ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ကျွဲဘုတ်
၃၄	တာခွကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	တာခွ
၃၅	မြောက်ချောကုန်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	မြောက်ချောကုန်း
၃၆	ပုတ္တကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ပုတ္တ
၃၇	လူသန့်အင်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	လူသန့်အင်း
၃၈	လိမ္မော်ခြံကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	ပိုက်လုံးစု
၃၉	ပုတ္တကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	သစ်စု

(ဃ) ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု

စဉ်	မြို့နယ် /မြို့	လူဦးရေ	ဆရာဝန်မှ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုနှုန်း		သူနာပြုမှ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုနှုန်း		လက်ထောက်ကျန်းမာရေးမှူးမှကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုနှုန်း	
			ဆရာဝန် ဦးရေ	ဆရာဝန် နှင့် လူဦးရေ အချိုး	သူနာ ပြု ဦးရေ	သူနာပြုနှင့် လူဦးရေ အချိုး	လ/ထ ကျန်းမာ ရေးမှူးဦးရေ	လ/ထ ကျန်းမာ ရေးမှူးနှင့် လူဦးရေ အချိုး
၁	တိုက်ကြီး	၂၉၆၀၀၁	၇	၁:၄၂၂၈၅	၃၃	၁:၈၉၆၉	၄	၁:၇၄၀၀၀
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၉၆၀၀၁	၇	၁:၄၂၂၈၅	၃၃	၁:၈၉၆၉	၄	၁:၇၄၀၀၀

(င) ဒေသတွင်းအများဆုံးဖြစ်တတ်သောရောဂါများ

စဉ်	မြို့နယ် /မြို့	ရောဂါအမျိုးအစား									
		၎င်းတို့များ		ဝမ်း လျှော		တီဘီ		ဝမ်းကိုက်		အသည်းရောင်	
		ဖြစ်	သေ	ဖြစ်	သေ	ဖြစ်	သေ	ဖြစ်	သေ	ဖြစ်	သေ
၁	တိုက်ကြီး	-	-	၈၈၄	-	၅၃၂	၁၀	၂၈၁	-	၂၅	-
	မြို့နယ်ချုပ်	-	-	၈၈၄	-	၅၃၂	၁၀	၂၈၁	-	၂၅	-

(စ) HIV/AIDS -ရောဂါ ဖြစ်ပွား/ သေဆုံးဦးရေ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	၂၀၂၁-၂၀၂၂ခုနှစ်		၂၀၂၂-၂၀၂၃ခုနှစ်	
		ဖြစ်	သေ	ဖြစ်	သေ
၁	တိုက်ကြီးမြို့နယ်	၆၃	၉	၅၇	၅
	မြို့နယ်ချုပ်	၆၃	၉	၅၇	၅

(ဆ) ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ ညွှန်းကိန်းများ

စဉ်	မြို့နယ် /မြို့	မိခင် ဦးရေ	ကလေး ဦးရေ	လူ(၁၀၀၀)လျှင်			
				မွေးဖွားမှုနှုန်း	မိခင် သေဆုံးမှုနှုန်း	မွေးကင်းစ ကလေး သေဆုံးမှုနှုန်း	တိုယ်ဝန် ပျက်မှုနှုန်း
၁	တိုက်ကြီးမြို့နယ်	၄၀၁၂	၂၀၄၇၉	၁၄.၁	၁၆.၃	၁.၉	၁.၄
	မြို့နယ်ချုပ်	၄၀၁၂	၂၀၄၇၉	၁၄.၁	၁၆.၃	၁.၉	၁.၄

လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ

၄၃။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်ရှိ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များဆိုင်ရာ အချက်အလက်များမှာ တစ်ဖက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) INGO

စဉ်	INGO အမည်	ရုံး/ ရုံးခွဲ တည်နေရာ	ဆောင်ရွက်သည့် လုပ်ငန်း
၁	PSI	ရန်ကုန်	တီဘီ၊ ငှက်ဖျား
၂	Worldvision	ရန်ကုန်	အဟာရဖွံ့ဖြိုးရေး
၃	Kofix	ရန်ကုန်	အဆောက်အဦပြင်ဆင်စရိတ်ကူညီ
	မြို့နယ်ချုပ်	၃	

(ခ) NGO (ဦးရေ)

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	အမျိုးသမီး ရေးရာ	မိခင်/ ကလေး	စစ်မှုထမ်း ဟောင်း	ကြက် ခြေနီ	အရံ မီးသတ်
၁	တိုက်ကြီး	၂၄၉၂၀	၄၄၉၃၅	၇၃	၈၂	၉၉၅
မြို့နယ်ချုပ်	၃	၂၄၉၂၀	၄၄၉၃၅	၇၃	၈၂	၉၉၅

(ဂ) အသင်းအဖွဲ့များ

စဉ်	အသင်းအဖွဲ့အမည်	ရုံး/ ရုံးခွဲ တည်နေရာ	မှတ်ပုံ တင် အမှတ်	ဆောင်ရွက် သည့်လုပ်ငန်း
၁	မေတ္တာရေစင်လူနာတင် ယာဉ်အသင်း	ပြည်လမ်း၊ ဂုံးကျွေ၊ ဦး အောင်ဇေယျရပ်ကွက်	၆/တိုက်ကြီး/ ၀၀၁	လူမှုရေး လုပ်ငန်း
၂	အရေးပေါ်လူနာအသက် ကယ်ပို့ဆောင်ရေးအသင်း	ဆေးရုံလမ်း၊ အဖျောက်(၂)	၆/တိုက်ကြီး/ ၀၀၂	လူမှုရေး လုပ်ငန်း
၃	အရေးပေါ်လူနာအသက်ကယ်ပို့ ဆောင်ရေးကူညီမှုအသင်း	တိုက်ကြီးမြို့၊ ဗောဓိကုန်းရပ်ကွက်	၆/တိုက်ကြီး/ ၀၀၃	လူမှုရေး လုပ်ငန်း
၄	ကောင်းကြီးကလေးများလူငယ်ဖွံ့ဖြိုး ရေးပရဟိတ ဂေဟာ လူမှုရေးအသင်း	ရွာသစ်ကုန်း၊ တာခွကျေးရွာအုပ်စု	၆/တိုက်ကြီး/ ၀၀၄	လူမှုရေး လုပ်ငန်း
၅	စေတနာဖြူစင်အရေးပေါ် လူမမာပို့ဆောင်ရေးအသင်း	ဥက္ကံမြို့၊ ဗိုလ်ချုပ် အောင်ဆန်းရပ်ကွက်	၆/တိုက်ကြီး/ ၀၀၅	လူမှုရေး လုပ်ငန်း
၆	ပါရမီရှင်ပရဟိတအသင်း	ဥက္ကံမြို့၊ အနော်ရထာရပ် ကွက်	၆/တိုက်ကြီး/ ၀၀၆	လူမှုရေး လုပ်ငန်း
၇	ငြိမ်းအေးချမ်းသာနာရေး ကူညီမှုအသင်း	ရန်ကုန်-ပြည်လမ်း၊ ဥက္ကံ	၆/တိုက်ကြီး /၀၀၇	နာရေးကူညီမှု လုပ်ငန်း
၈	ခိုကိုးရာမဲ့အဖိုး/အဖွားများ စောင့်ရှောက် ရေးနှင့်လူမှုကူညီကယ်ဆယ်ရေးအသင်း	ရန်ကုန်-ပြည်လမ်း၊ တိုက်ကြီး	၆/တိုက်ကြီး /၀၀၈	လူမှုရေးကူညီ မှုလုပ်ငန်း
၉	နာရေးကူညီမှုအသင်း(အဖျောက်)	အဖျောက်(၂) ရပ်ကွက်	၆/တိုက်ကြီး /၀၀၉	လူမှုရေးကူညီ မှုလုပ်ငန်း
၁၀	မွန်မြတ်စေတနာလူမှုကယ်ဆယ်ရေး အသင်း	သနပ်ချောင်း တိုက်ကြီး	၆/တိုက်ကြီး /၀၁၀	လူမှုရေးကူညီ မှုလုပ်ငန်း
၁၁	ဖြူစင်မေတ္တာလူမှုကယ်ဆယ်ရေး အသင်း	ချင်းကုန်း၊ တိုက်ကြီး	၆/တိုက်ကြီး /၀၁၁	လူမှုရေးကူညီ မှုလုပ်ငန်း
၁၂	မွန်မြတ်သန့်စင်လူမှုကူညီရေး အဖွဲ့	ဖလုံဘူတာ၊ တိုက်ကြီး	၆/တိုက်ကြီး /၀၁၂	လူမှုရေးကူညီ မှုလုပ်ငန်း
၁၃	မာယာလူငယ်လူမမာပို့ဆောင်ရေး ပရဟိတအသင်း	သရက်ချောင်း တိုက်ကြီး	၆/တိုက်ကြီး /၀၁၃	လူမှုရေးကူညီ မှုလုပ်ငန်း

စဉ်	အသင်းအဖွဲ့အမည်	ရုံး/ ရုံးခွဲ တည်နေရာ	မှတ်ပုံ တင် အမှတ်	ဆောင်ရွက် သည့်လုပ်ငန်း
၁၄	အဖြူရောင်နှလုံးသားများ(အခမဲ့) နာရေးကူညီမှုအသင်း	ဘုရင့်နောင်ရပ်ကွက်၊ ဥက္ကံမြို့	၆/တိုက်ကြီး /၀၁၄	နာရေးကူညီမှု လုပ်ငန်း
၁၅	လင်းကြယ်စင်လူမှုကယ် ဆယ်ရေးအသင်း	ကျိုက်စကိုင်း၊ တိုက်ကြီး	၆/တိုက်ကြီး /၀၁၅	လူမှုရေးကူညီ မှုလုပ်ငန်း
၁၆	လင်းလက်ကြယ်လူမှုကယ် ဆယ်ရေးအသင်း	ဘူတာရပ်ကွက်၊ တိုက်ကြီး	၆/တိုက်ကြီး /၀၁၆	လူမှုရေးကူညီ မှုလုပ်ငန်း
၁၇	ကောင်းမြတ်စေတနာပရဟိတလူမှု ကူညီရေးအသင်း၊	ဥတိုကျေးရွာ၊ ဥတိုကျေးရွာအုပ်စု	၆/တိုက်ကြီး /၀၁၇	လူမှုရေးကူညီ မှုလုပ်ငန်း
၁၈	ရွာတန်းရှည်၊ နာရေးပရဟိတအသင်း၊	ရွာတန်းရှည်၊ အိုးတန်းရပ်ကွက်၊	၆/တိုက်ကြီး /၀၁၈	လူမှုရေးကူညီ မှုလုပ်ငန်း
၁၉	သကာအေးကျောက်တောင်လူငယ် ပရဟိတလူမှုကူညီရေးအသင်း	ကျောက်တောင်ရွာ၊ မလေးရှားပိုင်အုပ်စု၊	၆/တိုက်ကြီး /၀၁၉	လူမှုရေးကူညီ မှုလုပ်ငန်း
၂၀	ဥျားမာဃပရဟိတလူမှုကူညီရေး အသင်း	ရန်ကုန်-ပြည်လမ်း ဗောဓိကုန်းရပ်ကွက်	၆/တိုက်ကြီး /၀၂၀	လူမှုရေးကူညီ မှုလုပ်ငန်း
၂၁	မုဒိတာရင်ခွင်လူမှုကူညီရေးအသင်း	ဝန်ထမ်းကွက်သစ် ရှမ်းစုရပ်ကွက်	၆/တိုက်ကြီး /၀၂၁	လူမှုရေးကူညီ မှုလုပ်ငန်း
၂၂	ပုညသုတပရဟိတ လူမှုကူညီရေးအသင်း	ရွာသာကျေးရွာ ဖိုးခေါင်ကျေးရွာအုပ်စု	၆/တိုက်ကြီး /၀၂၂	လူမှုရေးကူညီ မှုလုပ်ငန်း
၂၃	အလင်းစက် လူမှုကူညီကယ်ဆယ် ရေးအသင်း	ဖလုံဘူတာကျေးရွာ ဖလုံဘူတာကျေးရွာအုပ်စု	၆/တိုက်ကြီး /၀၂၃	လူမှုရေးကူညီ မှုလုပ်ငန်း
၂၄	မေတ္တာမွန်ပရဟိတ လူမှုကူညီကယ်ဆယ်ရေးအသင်း	ရင်းတိုက်ကွင်းကျေးရွာ၊ ရင်းတိုက်ကွင်းကျေးရွာ အုပ်စု	၆/တိုက်ကြီး /၀၂၄	လူမှုရေးကူညီ မှုလုပ်ငန်း
၂၅	သုခမေတ္တာလူမှုကူညီရေးအသင်း	လောက်လေးချောင်း ကျေးရွာ၊ လောက်လေး ချောင်းကျေးရွာအုပ်စု	၆/တိုက်ကြီး /၀၂၅	လူမှုရေးကူညီ မှုလုပ်ငန်း
၂၆	ထာဝရမေတ္တာအရေးပေါ်လူမမာပို့ဆောင် ရေး ပရဟိတအသင်း	ရန်ကုန်-ပြည်လမ်း ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းရပ်ကွက်	၆/တိုက်ကြီး /၀၂၆	လူမှုရေးကူညီ မှုလုပ်ငန်း
၂၇	ဆင်ဖြူရှင်လူမှုကူညီရေးအသင်း	ဆင်ဖြူရှင်ရပ်ကွက် ဥက္ကံမြို့	၆/တိုက်ကြီး /၀၂၇	လူမှုရေးကူညီ မှုလုပ်ငန်း
၂၈	ရှမ်းမေတ္တာလူမှုကူညီရေးအသင်း ပရဟိတအဖွဲ့	ကျဲဘတ်ကျေးရွာအုပ်စု	၆/တိုက်ကြီး /၀၂၈	လူမှုရေးကူညီ မှုလုပ်ငန်း

အားကစားနှင့် ဖျော်ဖြေရေးလုပ်ငန်းများ

၄၄။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်ရှိ အားကစားနှင့် ဖျော်ဖြေရေးလုပ်ငန်းများ ဆိုင်ရာ အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	အားကစားကွင်း						ဖျော်ဖြေရေး		
		ဘော ဘုံး	ဘော လိပ်	ဘော ဘတ်	စကက် တင်း	ဂေါက်	အခြား	ရုပ်ရှင်ရုံ	ပန်းခြံ	အခြား
၁	တိုက်ကြီး	၁	၁	၁	-	-	၂	-	-	-
	မြို့နယ်ချုပ်	၁	၁	၁	-	-	၂	-	-	-

အခန်း(၈)

ဘာသာရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

ဗုဒ္ဓဘာသာဆိုင်ရာ အဆောက်အဦများနှင့် သာသနာဝင်ပုဂ္ဂိုလ်များ

၄၅။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်ရှိ ဗုဒ္ဓဘာသာဆိုင်ရာအဆောက်အဦများ နှင့် သာသနာဝင်ပုဂ္ဂိုလ်များဆိုင်ရာအချက် အလက်များအား အောက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်-

(က) သာသနိကအဆောက်အဦများ

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ဘုရား	စေတီ	ပုထိုး	ဘုန်းကြီး ကျောင်း	သီလရှင် ကျောင်း	ဓမ္မာရုံ
၁	တိုက်ကြီး	၆၅	၂၄၉	-	၄၅၀	၁၇	၁
	မြို့နယ်ချုပ်	၆၅	၂၄၉	-	၄၅၀	၁၇	၁

(ခ) ရဟန်းသံဃာနှင့်သီလရှင်များ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ရဟန်း	သာမဏေ	သီလရှင်
၁	တိုက်ကြီး	၂၂၆၃	၉၁၇	၃၆၃
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၂၆၃	၉၁၇	၃၆၃

(ဂ) ထင်ရှားသည့်ဘုရား၊စေတီနှင့်ပုထိုးများ

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ဘုရား၊စေတီ၊ပုထိုးအမည်	တည်နေရာ
၁	တိုက်ကြီး	မြသက်သာစေတီ	ဂေါ့ကျေးရွာအုပ်စု၊ ဥက္ကံ
၂	။	လောကမာန်ကူကျောက်တော်ကြီး	အနော်ရထာရပ်ကွက်၊ ဥက္ကံ
၃	။	ဆံတော်ရှင်ပါဒစေတီ	ဥက္ကံရွာမ
၄	။	ဝဲကြီးစေတီ	ဝဲကြီးကျေးရွာ
၅	။	မြစိမ်းတောင်ညို	အနော်ရထာ
၆	။	လောကမာရ်အောင်ရုပ်ပွားတော်	အပျောက်(၂)ရပ်ကွက်
၇	။	မြတ်လေးရုံ	အပျောက်(၁)ရပ်ကွက်
၈	။	မြို့ဦးညီနောင်	အပျောက်(၃)ရပ်ကွက်
၉	။	ဆုတောင်းပြည့်	အပျောက်(၄)ရပ်ကွက်
၁၀	။	ရွှေဘုန်းပွင့်ဘုရား	မိုးကုလား
၁၁	။	မဟာမြတ်မုနိမြန်မာအေး	ဘူတာရပ်ကွက်
၁၂	။	ပြည်လုံးချမ်းသာ	ဈေးရပ်ကွက်
၁၃	။	ကျိုက်ပွန်သာလွန်၊ ကျိုက်မွန်သာပွန်	ပုတ္တကျေးရွာအုပ်စု
မြို့နယ်ချုပ်			၁၃

(ဃ) ထင်ရှားသည့်ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ဘုန်းကြီးကျောင်းအမည်	ဆရာတော်ဘွဲ့အမည်	တည်နေရာ
၁	တိုက်ကြီး	ပြည်သဒ္ဓမ္မဇောတိကာရုံ	ဒေါက်တာဦးဘဒ္ဒန္တ ပညာဝံသ	ဗောဓိကုန်းရပ်ကွက်
၂	။	ပန်းတပွင့်တောင်တောရ	ဘဒ္ဒန္တပညာသာရ	မလေးရှားပိုင်အုပ်စု
၃	။	မြစိမ်းတောင်	ဘဒ္ဒန္တဇာနေယျ	လိမ္မော်ခြံ
၄	။	ဘုရားကြီးကျောင်း	ဘဒ္ဒန္တသုဇန	အနော်ရထာရပ်ကွက်
၅	။	အင်းဝကျောင်း	ဘဒ္ဒန္တပဏ္ဍိ	အပျောက်(၁)
၆	။	တေဇရာမကျောင်း	ဘဒ္ဒန္တပဏ္ဍိတ	ဗောဓိကုန်းရပ်ကွက်
မြို့နယ်ချုပ်				၆

အခြားဘာသာရေးအဆောက်အဦများ

၄၆။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်ရှိ အခြားဘာသာရေးအဆောက်အဦများနှင့် ဆိုင်သောအချက်အလက်များအား အောက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ် /မြို့	ခရစ်ယာန်		အစ္စလာမ်		ဟိန္ဒူ ဘုရားကျောင်း		တရုတ် ဘုရားကျောင်း	
		မြို့	ကျေးလက်	မြို့	ကျေးလက်	မြို့	ကျေးလက်	မြို့	ကျေးလက်
၁	တိုက်ကြီး	၄	၄၀	၄	၅	၂	၁	၃	-
	မြို့နယ်ချုပ်	၄	၄၀	၄	၅	၂	၁	၃	-

သမိုင်းဝင် ထင်ရှားသောအဆောက်အဦနှင့် နေရာများ

၄၇။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်ရှိသော သမိုင်းဝင်ထင်ရှားသော အဆောက်အဦနှင့်နေရာများမှာ အောက်ပါ အတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	သမိုင်းဝင် အဆောက်အဦ	တည်နေရာ	ယဉ်ကျေးမှုဇုန် အမည်	တည်နေရာ
၁	တိုက်ကြီး	တဘူးမြို့ဟောင်း	ကျွဲဘုတ်အုပ်စု	-	-
၂	။	လှိုင်မြို့ဟောင်း	လှိုင်အုပ်စု	-	-
၃	။	လောကမှန်အောင် ဘုရားနှင့် ပိဋကတ် ကျောက်စာတော်များ	အဖျောက်မြို့	-	-
၄	။	အင်းဝကျောင်းတိုက်	။	-	-
	မြို့နယ်ချုပ်	၄			

အခန်း(၉)

ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်မှုအခြေအနေ

၄၈။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၏ ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်မှု အခြေအနေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

- (က) ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနနှင့် ကျေးလက်လမ်းဦးစီးဌာနများမှ ဆောင်ရွက်သည့် လုပ်ငန်းများ
- (၁) မြို့- ကျေးလက်၊ ကျေးရွာချင်းဆက်လမ်းများ

စဉ်	လမ်းအရေအတွက်	အရှည် (မိုင်-ဖာလုံ)	အမျိုးအစား									
			ကတ္တရာ		ကျောက်ချော		မြေသား		ဂံ		ကွန်ကရစ်	
			အရေအတွက်	မိုင်/ဖာလုံ	အရေအတွက်	မိုင်/ဖာလုံ	အရေအတွက်	မိုင်/ဖာလုံ	အရေအတွက်	မိုင်/ဖာလုံ	အရေအတွက်	မိုင်/ဖာလုံ
၁	၄	၆/ ၆.၁၀၂	-	-	-	-	၃	၆/ ၂.၃၆	၁	၁/ ၃.၇၄၂	-	-
၂	၂၁၁	၂၉၃/ ၇.၇၂	၄	၁၂/ ၂.၃၂	၂၆	၄၄/ ၃.၈၆	၁၁၀	၁၁၈/ ၄.၂၃	၃၃	၃၆/ ၅.၁၅	၃၈	၈၂/ ၀.၁၇
မြို့နယ်ချုပ်	၂၁၅	၂၉၉/ ၁၃.၁၇၄	၄	၁၂/ ၂.၃၂	၂၆	၄၄/ ၃.၈၆	၁၁၃	၁၂၄/ ၆.၅၉	၃၄	၃၆/ ၈.၈၉၂	၃၈	၈၂/ ၀.၁၇

(၂) တံတားများ

စဉ်	တံတားအမည်	အရှည် (ပေ)	အမျိုးအစား	ဆောက်လုပ်မှုပုံစံ	
				အသစ်	ပြင်ထိန်း
၁	မြေတိုင်+အထရောင် ကျေးရွာ ကုန်ထုတ်မြေသား လမ်းပေါ်ရှိ Box Culvert	၂၀	Box Culvert	၃	-
၂	တာခွ-သရက်ချောင်း တံတား(၂)	၃၅	R.C	-	၁
၃	တာခွ-သရက်ချောင်းတံတား(၄)	၄၀	R.C	-	၁
၄	ဂျိုးဖြူချောင်းတံတား	၄၅	R.C	၁	-
၅	မွန်ချောင်းတံတား	၅၀	R.C	-	၁
၆	ဇလုပ်ကုန်းတံတား	၅၀	R.C	၁	-
၇	အင်းတွင်းကြီးတံတား	၃၅	R.C	၁	-
၈	အကယ်ရိုးတံတား	၈၀	R.C	-	၁
၉	ကြာအင်းတံတား	၅၀	R.C	၁	-
၁၀	ကွန်ကရစ်တံတား ၁	၃၀	R.C	-	၁
၁၁	ကွန်ကရစ်တံတား ၂	၃၀	R.C	၁	-
၁၂	မတ်ထော်ရိုးတံတား	၃၀	R.C	-	၁
၁၃	ပဒေါ့စပ်တံတား	၁၂၀	R.C	-	၁
၁၄	တော်လတီ-ကလော့သော့ တံတား ၆	၇၀	R.C	-	၁
၁၅	လေးဒူးတံတား	၄၀	သစ်သား	-	၁
၁၆	အထရောင်တံတား	၁၂၀	သစ်သား	-	၁
၁၇	ငရစ်ဆည်တံတား	၅၀	သစ်သား	-	၁
၁၈	အကယ်ကြီးတံတား	၅၀	သစ်သား	-	၁
၁၉	တော်လတီ- ကလော့သော့ ရွာထိပ်တံတား	၅၀	သစ်သား	-	
၂၀	တော်လတီ- ကလော့သော့ ရွာနောက်တံတား	၅၀	R.C	-	၁
၂၁	အထက်ဆည်ရိုးတံတား	၁၀၀	R.C	-	၁

စဉ်	တံတားအမည်	အရှည် (ပေ)	အမျိုးအစား	ဆောက်လုပ်မှုပုံစံ	
				အသစ်	ပြင်ထိန်း
၂၂	လေးပွတ်ချောင်းကူးတံတား	၁၆၀	R.C	-	၁
၂၃	မှန်ချောင်းတံတား	၄၂	R.C	-	၁
၂၄	ဗောဓိကုန်းတံတား	၅၀	R.C	-	၁
၂၅	ကွန်ကရစ်တံတား	၄၇	R.C	-	၁
၂၆	အင်းသဒ္ဓါလေးတံတား	၅၅	R.C	-	၁
၂၇	ကတ်ကတော့တံတား	၄၅	သစ်သား	-	၁
၂၈	သစ်သားတံတား ၁	၇၀	သစ်သား	-	၁
၂၉	သစ်သားတံတား ၂	၆၀	သစ်သား	-	၁
၃၀	သစ်သားတံတား ၃	၃၀	သစ်သား	-	၁
၃၁	ဘုရားကြီးတံတားညီနောင် ၂	၄၀	R.C	-	၁
၃၂	ကိုင်းကွင်းကြီးရွာထိပ်တံတား	၃၅	သစ်သား	-	၁
၃၃	ကိုင်းကွင်းကြီးရွာနောက်တံတား	၃၅	သစ်သား	-	၁
၃၄	ချောင်းဝတံတား	၁၃၀	သစ်သား	-	၁
၃၅	ပတ်ချောင်းကူးတံတား	၇၀	သစ်သား	-	၁
၃၆	မီးသွေးကျင်းရွာအဝင်တံတား	၄၀	သစ်သား	-	၁
၃၇	ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းတံတား	၃၅	R.C	-	၁
၃၈	ဘွက်ကုန်းတံတား	၃၀	R.C	၁	-
၃၉	လေးဒူးကြီးတံတား	၁၂၀	R.C	-	၁
၄၀	သစ်သားတံတား	၆၅	သစ်သား	-	၁
၄၁	ကျားမီးတိုတံတား	၃၀	R.C	၁	-
၄၂	ဥက္ကံချောင်းကူးတံတား	၂၀၀	R.C	-	၁
၄၃	ဝံအိုင်-သင်္ဃန်းတော်တံတား	၃၀	R.C	-	၁
၄၄	ဧကစု-တမံကျိုး တံတား	၄၅	R.C	-	၁
၄၅	ကျွဲဘုတ်- မီးလောင်ကုန်းတံတား	၃၀	R.C	-	၁
၄၆	စာသင်ကျောင်းတံတား	၃၀	R.C	-	၁
၄၇	ကွန်ကရစ်တံတား	၇၀	R.C	-	၁
၄၈	သစ်သားတံတား	၄၀	သစ်သား	-	၁

စဉ်	တံတားအမည်	အရှည် (ပေ)	အမျိုးအစား	ဆောက်လုပ်မှုပုံစံ	
				အသစ်	ပြင်ထိန်း
၄၉	လောက်လေးချောင်း ပလီစတံတား	၄၀	R.C	-	၁
၅၀	သပြေကုန်းတံတား	၆၀	R.C	-	၁
၅၁	ဥက္ကံချောင်းကူးတံတား	၂၀၀	R.C	၁	-
၅၂	ဦးစန္ဒာဝံသတံတား	၄၈	R.C	-	၁
၅၃	မာဂရီချောင်းကူးတံတား	၆၀	R.C	-	၁
၅၄	ရေသိုးချောင်းတံတား	၃၅	သစ်သား	-	၁
၅၅	ဆင်အိုင်တံတား	၄၅	သစ်သား	-	၁
၅၆	ပြည်တော်အေးတံတား	၃၀	သစ်သား	-	၁
၅၇	ကြုံတကင်းသစ်သားတံတား	၃၅	သစ်သား	-	၁
၅၈	မာဂရီချောင်းကူးတံတား	၁၂၀	R.C	-	၁
၅၉	ပိုးဒီကုန်းသစ်သားတံတား	၅၀	သစ်သား	-	၁
၆၀	သက္ကယ်ကျင်းကျေးရွာ သံကူကွန်ကရစ်တံတား	၃၀	သံကူကွန်က ရစ်တံတား	၁	-
မြို့နယ်ချုပ်		၃၅၃၂		၁၂	၅၁

(၃) သောက်သုံးရေရရှိရေးလုပ်ငန်း

စဉ်	လုပ်ငန်း တည် နေရာ	အမျိုးအစားနှင့်အတိုင်းအတာ					အကျိုး ပြု အိမ် ခြေ
		ရေ ကန်	ရေ တွင်း	အဝိစိ တွင်း	လျှို ပိတ်	မြစ် ရေ တင်	
၁	ငါးအိမ်စုကျေးရွာတွင်းနက်(၁)	-	-	၄" ၀ ၆၀၀"	-	-	၁၇၈
၂	ရှမ်းကွင်းကျေးရွာ တွင်းနက်(၁)	-	-	၄" ၀ ၆၀၀"	-	-	၉၃

စဉ်	လုပ်ငန်း တည် နေရာ	အမျိုးအစားနှင့်အတိုင်းအတာ					အကျိုး ပြု အိမ် ခြေ
		ရေ ကန်	ရေ တွင်း	အဝိစိ တွင်း	လျှို ပိတ်	မြစ် ရေ တင်	
၃	ဝါးတောစုကျေးရွာတွင်းနက် (၁)	-	-	၄" စ ၆၀၀"	-	-	၇၇
၄	သာယာအေးကျေးရွာ တွင်းနက်(၁)	-	-	၄" စ ၃၀၀"	-	-	၈၀
၅	အောင်ချမ်းသာကျေးရွာ တွင်းနက်(၁)	-	-	၄" စ ၃၀၀"	-	-	၁၀၂
၆	ဘေးမဲ့ကျေးရွာ မြေသား ရေကန် အနက်နှိုက်ခြင်း	၁၇၅'x ၁'	-	-	-	-	၁၃၂
၇	ဘေးမဲ့ကျေးရွာ မြေသား ရေကန် ခြံစည်းရိုးခတ်ခြင်း	၆၅၄'x ၅'	-	-	-	-	-
၈	စမ်းရွာကျေးရွာ မြေသား ရေကန် အနက်နှိုက်ခြင်း	၁၅၀'x ၁၂၀'x၂'	-	-	-	-	၂၃၅
၉	ကြို့ချောင်းကျေးရွာ စက်ရေ တွင်း Well Developing ပြု လုပ်ခြင်း	-	-	-	-	-	၁၉၇
၁၀	သစ်စုကျေးရွာ ရေသန့်စင်စနစ်	၁၃'x ၁၀'x၂၀'	-	-	-	-	၇၉
၁၁	ချင်းကုန်း	၁၀'x ၁၀'x၄'	-	-	-	-	၂၆၁
၁၂	အင်ကုန်းကရင်	-	-	၄.၅" စ ၃၀၀"	-	-	၃၄
၁၃	သရက်တော	-	-	၄.၅" စ ၃၀၀"	-	-	၆၃
၁၄	သရက်ပင်အိုင်	-	-	၄.၅" စ ၃၀၀"	-	-	၃၈
၁၅	ဂေါ့	၁၃'x ၁၀'x၂၀'	-	-	-	-	၆၂

စဉ်	လုပ်ငန်း တည် နေရာ	အမျိုးအစားနှင့်အတိုင်းအတာ					အကျိုး ဖြူ အိမ် ခြေ
		ရေ ကန်	ရေ တွင်း	အဝိစ် တွင်း	လျှို ပိတ်	မြစ် ရေ တင်	
၁၆	ငှက်ပျောတော	၁၃'x ၁၀'x၂၀'	-	-	-	-	၉၂
၁၇	ဘိန္နော		-	၄.၅" စ ၆၀၀"	-	-	၁၇၁
၁၈	ကျွဲဘုန်းမြန်မာစု		-	၄.၅" စ ၃၀၀"	-	-	၆၂
၁၉	ဒေါ်မင်းချုပ်စု		-	၄.၅" စ ၃၀၀"	-	-	၇၀
၂၀	ရေတွင်းကြီး	၁၀'x ၁၀'x၄'	-	-	-	-	၁၂၆
၂၁	စာဖြူ	၁၀'x ၁၀'x၄'	-	-	-	-	၁၁၉
၂၂	တော်လတီ	၁၉၀'x ၁၈၀'x၂'	-	-	-	-	၃၅၄
၂၃	ကညင်တပင်	၁၀'x ၁၀'x၄'	-	-	-	-	၅၁
၂၄	ကုလားကုန်း	၁၀'x ၁၀'x၄'	-	-	-	-	၉၃
၂၅	သင်အင်း	၁၀'x ၁၀'x၄'	-	-	-	-	၂၁
၂၆	ဆင်ခြံ (အနက်နွိုက်) (ခြံစည်းရိုးကာရံခြင်း)	၁၅၀'x ၁၅၀'x၂' ၆၂၀'x ၅'	-	-	-	-	၁၄၅
၂၇	ရွှေပြည်အေး (ခြံစည်းရိုးကာရံခြင်း)	၃၀၀'x ၅'	-	-	-	-	၁၆

(၄) လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးလုပ်ငန်း

စဉ်	လုပ်ငန်း တည်နေရာ	ဆောင်ရွက်သည့်နည်းလမ်း						အကျိုး ပြုအိမ် ခြေ
		မဟာ ဓါတ် အား	မီး စက်	နေရောင် ခြည်	လေ	ရေ အား	ဇီဝ	
မြို့နယ်ချုပ်		-	-	တင်ပြရန်မရှိပါ				

(၅) မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်းလုပ်ငန်း

စဉ်	ကျေးရွာအမည်	အိမ်ခြေ	အိမ်ထောင်စု	ခွင့်ပြုငွေကျပ်
၁	ကြီးပင်အင်း	၂၃၇	၂၄၀	၄၇၂၅၅၀၀၀
၂	ကံသုံးဆင့်	၁၈၇	၁၉၂	၄၈၈၀၀၀၀၀
၃	သရက်ကုန်း	၁၆၇	၁၆၇	၄၁၅၅၀၀၀၀
၄	အင်းလန်	၁၅၇	၁၅၈	၄၁၄၀၀၀၀၀
၅	ဂုံညင်းတန်း	၁၃၈	၁၃၈	၃၆၄၅၀၀၀၀
၆	မိုးကုလား(အရှေ့)	၁၁၄	၁၂၀	၄၈၄၉၀၀၀၀
၇	မြို့ကွက်	၁၂၇	၁၂၇	၃၇၀၀၀၀၀၀
၈	ပန်းဆွဲ	၁၁၈	၁၂၀	၄၆၇၅၀၀၀၀
၉	အောက်အလဘုတ်	၁၂၉	၁၄၁	၄၆၂၂၀၀၀၀
၁၀	ကြုံတကင်း	၁၀၈	၁၁၂	၄၈၈၀၀၀၀၀
၁၁	ကြီးပင်လဟာ(တောင်)	၁၀၇	၁၀၇	၄၁၁၀၀၀၀၀
၁၂	ရေကန်ကုန်း	၁၁၆	၁၂၇	၄၄၀၀၀၀၀၀
၁၃	ကြို့ချောင်း	၂၁၃	၂၄၈	၃၇၂၀၀၀၀၀
၁၄	တဘူးဝ	၂၂၃	၂၂၉	၄၂၀၀၀၀၀၀
၁၅	ညောင်လေးပင်	၁၅၈	၁၆၁	၃၇၀၀၀၀၀၀
၁၆	ရန်လုံးနိုင်	၁၉၄	၂၀၄	၄၈၈၀၀၀၀၀
၁၇	ညောင်ကုန်း	၁၀၆	၁၀၇	၃၅၅၀၀၀၀၀
၁၈	ရေတာလေး	၈၄	၈၈	၄၄၃၀၀၀၀၀
၁၉	ဘွက်ကုန်း	၁၂၅	၁၂၆	၄၂၄၀၀၀၀၀
၂၀	လဟာဇောင်း/ ဥတို	၁၅၄	၁၅၇	၄၄၄၀၀၀၀၀

စဉ်	ကျေးရွာအမည်	အိမ်ခြေ	အိမ်ထောင်စု	ခွင့်ပြုငွေကျပ်
၂၁	အုန်းပင်ကွင်း	၁၃၈	၁၅၈	၅၂၇၀၀၀၀၀
၂၂	ဝါးပိုးစု/ သပြေတန်း	၁၃၂	၁၄၇	၅၀၃၀၀၀၀၀
၂၃	လှိုင်	၁၅၈	၁၆၇	၅၀၁၀၀၀၀၀
၂၄	ဘိန္နဲါ	၁၇၁	၁၇၈	၃၅၀၀၀၀၀၀
၂၅	သနပ်ကုန်း	၁၁၈	၁၂၀	၃၇၉၅၀၀၀၀
၂၆	တောင်ရပ်ဇီးကုန်း	၁၈၇	၁၉၉	၄၃၈၀၀၀၀၀
၂၇	စိုင်တမော့	၁၉၅	၁၉၈	၄၆၇၀၀၀၀၀
၂၈	အလယ်စု	၁၈၄	၁၈၄	၄၆၅၀၀၀၀၀
၂၉	သက်သာ	၉၅	၉၇	၃၈၂၀၀၀၀၀
၃၀	စစ်ပင်ဝဲ	၈၈	၈၈	၄၆၆၀၀၀၀၀
၃၁	ကျွန်းတောကုန်း	၁၃၇	၁၅၁	၄၀၈၀၀၀၀၀
၃၂	သဃ်န်းတော်	၉၄	၉၇	၃၈၀၀၀၀၀၀
၃၃	ဒိုက်ကံ	၁၂၀	၁၂၈	၃၇၂၀၀၀၀၀
၃၄	ပိုးတီကုန်း	၁၂၁	၁၃၄	၃၇၂၀၀၀၀၀
၃၅	စမ်းရွာ	၂၆၄	၂၈၁	၃၅၀၀၀၀၀၀
၃၆	အစုကြီး	၁၀၃	၁၁၃	၃၇၃၀၀၀၀၀
၃၇	မွတ်သား	၁၇၇	၁၇၇	၃၇၃၀၀၀၀၀
၃၈	ရေတွင်းဖြူ+ရေတွင်းကုန်း	၁၀၀	၁၀၅	၃၄၆၀၀၀၀၀
၃၉	ကတက်ကုန်း	၁၀၀	၁၀၀	၃၄၆၀၀၀၀၀
၄၀	ကျားချောင်း	၂၄၂	၂၃၉	၃၂၇၀၀၀၀၀
၄၁	လိပ်ကြည်	၉၉	၁၀၇	၃၃၀၀၀၀၀၀
၄၂	ရေတွင်းကြီး	၁၂၆	၁၃၁	၃၂၅၀၀၀၀၀
၄၃	ဖက်ဝန်းကုန်း	၁၅၀	၁၅၃	၃၀၇၀၀၀၀၀
၄၄	ဖလုံကံကုန်း	၂၇၇	၂၉၈	၃၀၇၀၀၀၀၀
၄၅	ကြည်ကုန်း	၁၂၇	၁၃၈	၂၉၈၀၀၀၀၀
၄၆	ဂျော်ရင်ဂျီကုန်း	၁၅၉	၁၇၁	၂၉၆၄၀၀၀၀
မြို့နယ်ချုပ်		၆၈၂၄	၇၁၂၈	၁၈၅၈၃၀၅၀၀

(၆) ကျေးလက်အိမ်ယာဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်း

စဉ်	ကျေးရွာအမည်	ခွင့်ပြု အိမ်ခြေ	ပြီးစီးအိမ်ခြေ	ကုန်ကျငွေ ကျပ်(သိန်း)
-	-	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		တင်ပြရန်မရှိပါ		

(၇) ကျေးလက်အိမ်သာလုပ်ငန်း

စဉ်	ကျေးရွာအမည်	ခွင့်ပြုလုံးရေ	ပြီးစီးလုံးရေ	ကုန်ကျငွေ ကျပ်(သိန်း)
-	-	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		တင်ပြရန်မရှိပါ		

(ခ) အစိုးရနှင့်ပြည်သူ့ဆောင်ရွက်သည့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ

စဉ်	လုပ်ငန်း အမည်	အရွယ် အစား / အရှည်	ကုန်ကျငွေ (ကျပ်သိန်း)			ပြီးစီး ရက်
			အစိုးရ	ပြည်သူ	ပေါင်း	
ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံကိန်း (VDP) လုပ်ငန်းများ						
၁	တာခွ		၁၀၀	-	၁၀၀	
၂	ရှမ်းတော		၁၀၀	-	၁၀၀	
၃	ချောင်းကျိုး		၁၀၀	-	၁၀၀	
၄	ပန်ပင်(မြန်မာစု)		၁၀၀	-	၁၀၀	
၅	ဆဲ		၁၀၀	-	၁၀၀	
၆	အရှေ့စု		၁၀၀	-	၁၀၀	
၇	ကျောက်တောင်		၁၀၀	-	၁၀၀	
၈	စိုင်ခေါင်း		၁၀၀	-	၁၀၀	
၉	ကုလားကုန်း		၁၀၀	-	၁၀၀	
၁၀	ကျောင်းကုန်း		၁၀၀	-	၁၀၀	
၁၁	ကန်စွမ်းချောင်		၁၀၀	-	၁၀၀	

စဉ်	လုပ်ငန်း အမည်	အရွယ် အစား / အရှည်	ကုန်ကျငွေ (ကျပ်သိန်း)			ပြီးစီး ရက်
			အစိုး ရ	ပြည်သူ	ပေါင်း	
၁၂	ရေနက်ကွေ့		၁၀၀	-	၁၀၀	
၁၃	လက်ပြန်ခိုး		၁၀၀	-	၁၀၀	
၁၄	နန်းတော်ကုန်း		၁၀၀	-	၁၀၀	
၁၅	ပိန်းလျှို		၁၀၀	-	၁၀၀	
၁၆	စပါးကိုင်း		၁၀၀	-	၁၀၀	
၁၇	ဂျိုးဖြူ(စံပြ)		၁၀၀	-	၁၀၀	
၁၈	ရေလဲကြီး		၁၀၀	-	၁၀၀	
၁၉	ရေနက်လမ်းဝင်(အရှေ့)		၁၀၀	-	၁၀၀	
၂၀	အုန်းကုန်း		၁၀၀	-	၁၀၀	
	မြို့နယ်ချုပ်		၂၀၀၀	-	၂၀၀၀	

မြို့ပြစီမံကိန်း (Town Plan)နှစ်(၃၀)အတွက် မြေအသုံးချမှု ဆိုင်ရာလျာထားချက်

၄၉။ မြို့ပြစီမံကိန်း (Town Plan) နှစ်(၃၀)အတွက် မြေအသုံး ချမှုဆိုင်ရာ လျာထားချက်မှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်	လျာထား မြေဧကပေါင်း	လျာထားမည့် မြေကွက်ပေါင်း	မှတ်ချက်
-	-	-	-	-
	မြို့နယ်ချုပ်	တင်ပြရန်မရှိပါ		

အခန်း(၁၀)

အထွေထွေ

၅၀။ အခြားတင်ပြလိုသောအချက်များ

- တင်ပြရန်မရှိပါ။

နိဂုံး

၅၁။ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၏ ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက်များကို ဌာနဆိုင်ရာများမှပေးပို့သော အချက်အလက်များ၊ ဒေသဆိုင်ရာ အချက်အလက်စာစောင်များ၊ မှတ်တမ်းများအပေါ်တွင် အခြေခံလျက် အကျဉ်းချုံး ပြုစုထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ဒေသဆိုင်ရာ အချက်အလက်များအား မှတ်တမ်းတင်စုစည်းတင်ပြခြင်းအားဖြင့် တိုက်ကြီးမြို့နယ် တစ်ခုလုံး၏ အချက်အလက်နှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အခြေအနေများကို လေ့လာသိရှိနိုင်ပြီး မိမိတို့၏လုပ်ငန်းများကို အထောက်အကူပြုမည် ဖြစ်ပါကြောင်း တင်ပြအပ်ပါသည်။

မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး

မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန

တိုက်ကြီးမြို့နယ်

ရက်စွဲ၊ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ မတ်လ ()ရက်